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'José van Aaken
Fri, 8 Sep 2023 12:14:57 +0200
Rianne Donders" < @gemeentemaashorst.nl>; "Franko Van Lankvelt'

@gemeentemaashorst.nl>; "Gijs Van Heeswijk
Sour" < @gemeentemaashorst.nl>; "Jeroen van den Heuvel
Harold van den Broek" < @gemeentemaashorst.nl>

noodopvang Van der Valk_v3ja.docx

Groet José

From:
Sent: 
To:

Subject: 
Attachments:

collegevoorstel met RIB (nood)opvang asielzoekers van der Valk hotel.
20230907 CA vervolgprocedures noodopvang Van der ValkJA.docx, 20230908 RIB vervolgprocedures

Collega's hierbij het collegevoorstel en bijbehorende RIB over de (nood)opvang asielzoekers van der Valk hotel. We plaatsen 
deze stukken op de agenda van het college van as dinsdag 12 september. Het lukt niet meer om voor het weekend nog 
afstemming met de portefeuillehouder te hebben. Mocht het nodig zijn om nog aanpassingen te doen dan wordt dat maandag 
of dinsdag na de collegebespreking opgepakt. Het heeft even wat kruim gekost om dit collegevoorstel (met RIB) te maken maar 
mooi om te zien hoe onze medewerkers dit samen opgepakt hebben.
Fijn weekend.

@gemeentemaashorst.nl>; "Ramona
@gemeentemaashorst.nl>;
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maashorst
Collegevoorstel

67424-2023

Naar de Raad:

□
Effect op de begroting:

Type besluit:
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Ja
Nee

Openbaar
Niet openbaar 
Vertrouwelijk

Raadsvoorstel en -besluit 
Raadsinformatiebrief
Antwoord schriftelijke vraag a/d raad

Regelgeving
Beleidskader
Beschikking
Overeenkomst
Mededeling
Overig besluit van algemene strekking

Voorstel
1. Akkoord te gaan met de vervolgprocedures die doorlopen moeten worden rondom de tijdelijke 
noodopvang van asielzoekers in het Van der Valk Hotel;
2. de raad te informeren over de procedure rondom vergunningverlening middels bijgevoegd 
raadsinformatiebrief.

Onderwerp
Informeren Raad over vervolgprocedures bij noodopvang van asielzoekers

Inleiding
Op 22 augustus 2023 heeft de raad een raadsinformatiebrief (hierna RIB) ontvangen waarin wij hebben 
aangegeven de raad zo goed mogelijk op de hoogte te willen houden van de voortgang en 
ontwikkelingen over de voorbereiding van de opvang van asielzoekers, vluchtelingen zonder veilige 
woonplek, in het Van der Valk Hotel te Maashorst. Wij informeren de komende periode regelmatig via 
raadsinformatiebrieven over de voortgang. Dit doen we overeenkomstig artikel 169, eerste lid, van de 
Gemeentewet. In de RIB wordt nader ingegaan op het te volgen proces. De raad wordt met deze

X 
□ 
□

X

□
X

□ 
X 
□ 
□ 
X 
□

0413
Dienstverlening 
Projectteam 
burgemeester M.J.D. 
Donders-de Leest (wnd.) Ja:

□
X 
□ .
Nee

Zaaknummer
Auteur
Telefoon
Domein
Team
Portefeuillehouder
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1.2. Het vragen van een Verklaring van geen bedenkingen maakt geen onderdeel uit van de procedure 
ander gebruik van gronden of bouwwerken voor een termijn van ten hoogste tien jaar.
Het vragen van een Verklaring van geen bedenkingen (hierna VVGB) wordt alleen gedaan bij grote 
buitenplanse afwijkingen. In de voorgestelde procedure is geen VVGB vereist. De oud gemeente Uden 
heeft 21 september 2010 een raadsbesluit genomen over categorieaanwijzing Wabo. Hierin staan 
gevallen opgenomen waarin geen VVGB is vereist. Dit is van toepassing op de voorgestelde procedure.

informatie tevens in de gelegenheid gesteld om haar zienswijze in te brengen over de noodopvang in 
het Van der Valk Hotel. Doet de raad dit voor 21 september 2023 dan kan uw college bij de 
voorbereiding hiermee zoveel als mogelijk rekening houden.

Argumenten
1.1 Er zijn verschillende procedures die doorlopen moeten worden
Het realiseren van een noodopvang in het Van der Valk Hotel betreft een privaat initiatief van de 
ondernemer, in dit geval het Van der Valk-concern. De gemeente heeft in het kader van de Wet 
algemene bepalingen omgevingsrecht (Wabo) en de Gemeentewet twee verantwoordelijkheden: 
- een vergunnende verantwoordelijkheid (tijdelijke ontheffing van het bestemmingsplan);
- een uitvoerende verantwoordelijkheid voor de algemene veiligheid en volksgezondheid.
De aanvraag voor het strijdig gebruik wordt gedaan op basis van het besluit omgevingsrecht (Bor), 
bijlage 2 artikel 4 onder 11: ander gebruik van gronden of bouwwerken voor een termijn van ten 
hoogste tien jaar. Op grond van deze bepaling kun je het gebruik van gronden of bouwwerken voor 
maximaal 10 jaar wijzigen. Hiervoor moet een ruimtelijke onderbouwing worden opgesteld.
De procedure is de reguliere voorbereidingsprocedure. Beslistermijn 8 weken, daarna bezwaar, 
beroep en hoger beroep. Onderdeel van deze procedure zijn bijvoorbeeld het omgevingsdialoog, geluid, 
verkeer en brandveiligheid. Dit zijn enkele onderdelen die terugkomen in de boordeling. Hieraan 
vastgekoppeld wordt een planschade overeenkomst gesloten. Naast het ruimtelijke spoor moet ook de 
activiteit bouwen en brandveiligheid worden aangevraagd.

Participatie
Uw college is zich bewust van het sentiment rond de opvang van asielzoekers en de impact op de 
omgeving. De raadsleden, als volksvertegenwoordigers van de samenleving, wordt in de gelegenheid 
gesteld om haar zienswijze in te brengen over de noodopvang in het Van der Valk hotel. Doen 
raadsleden dit voor 21 september 2023 aan de griffier dan kan uw college dit betrekken bij de 
voorbereiding van de te nemen besluiten van het gedoogbesluit, het bestuursakkoord en de

Kanttekeningen
1.1 Het vragen van een WGB brengt een risico met zich mee
Los van het feit dat het geen onderdeel van de procedure uitmaakt, brengt het vragen van een VVGB 
aan de raad een risico met zich mee. Op het moment dat een VVGB niet wordt afgegeven door de raad 
dan moet er gehandhaafd worden omdat het college het initiatief niet kan vergunnen. Met de 
informatie in de RIB wordt de raad in de gelegenheid gesteld om wensen te uiten aan uw college over 
de noodopvang in het algemeen en die in het Van der Valk Hotel in het bijzonder.

Beoogd effect
De raad te informeren over de stand van zaken rondom de huisvesting van asielzoekers bij het Van der 
Valk Hotel.



Maashorst, 12 september 2023
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Duurzaamheid
Niet van toepassing.

Bijlagen
Geen.

omgevingsvergunning. Ook haalt het college zienswijze op bij direct omwonenden, tijdens het 
omwonendenoverleg en de informatieavonden en een nog te organiseren Schouw.

Rechtmatigheid
Ja.

Financiën
Niet van toepassing.

Vervolg
Na uw besluit wordt de RIB naar de raad gezonden.

Communicatie
Via periodieke raadsinformatiebrieven wordt de raad zo goed mogelijk op de hoogte gehouden van de 
voortgang en ontwikkelingen met betrekking tot de voorbereiding van de noodopvang voor asielzoekers 
in het Van der Valk Hotel.



Franko Van Lankvelt'
Fri, 8 Sep 2023 12:35:13 +0200
'José van Aaken @gemeentemaashorst.nl>; "Rianne Donders

@gemeentemaashorst.nl>; @gemeentemaashorst.nl>; "Ramona Sour'
@gemeentemaashorst.nl>; "Jeroen van den Heuvel @gemeentemaashorst.nl>; "Harold

@gemeentemaashorst.nl>
Re: collegevoorstel met RIB (nood)opvang asielzoekers van der Valk hotel.

Van: José van Aaken @gemeentemaashorst.nl>
Verzonden: vrijdag, september 8, 2023 12:14 PM
Aan: Rianne Donders < @gemeentemaashorst.nl>; Franko Van Lankvelt

@gemeentemaashorst.nl>;

<

From:
Sent: 
To:

Onderwerp: collegevoorstel met RIB (nood)opvang asielzoekers van der Valk hotel.
Collega's hierbij het collegevoorstel en bijbehorende RIB over de (nood)opvang asielzoekers van der Valk hotel. We plaatsen 
deze stukken op de agenda van het college van as dinsdag 12 september. Het lukt niet meer om voor het weekend nog 
afstemming met de portefeuillehouder te hebben. Mocht het nodig zijn om nog aanpassingen te doen dan wordt dat maandag 
of dinsdag na de collegebespreking opgepakt. Het heeft even wat kruim gekost om dit collegevoorstel (met RIB) te maken maar 
mooi om te zien hoe onze medewerkers dit samen opgepakt hebben.
Fijn weekend.
Groet José

van den Broek" <
Cc:
Subject:

Cc Rianne, Gijs, Ramona, Jeroen, Harold
Dag José
Mijn vragen nav de RIB:
Het COA moet binnen een redelijke termijn een aanvraag doen. Wat is een redelijke termijn ? Eerder hebben we er 
over gesproken dat de aanvraag binnen moet zijn voordat het in gebruik genomen wordt en gedoogd wordt.
De volgende zin zal vragen oproepen; 'naar verwachting kan daarbij gebruik gemaakt worden van de reguliere 
procedure voor gevallen die de regering in een algemene maatregel van bestuur heeft aangewezen'.
Hieruit zou je op kunnen maken dat op dit moment nog niet helder is welke procedure gevolgd gaat worden ('naar 
verwachting'). Hoe zit dat ? Ook irt het college-advies ?
Gr

<
Ramona Sour <

@gemeentemaashorst.nl>; Gijs Van Heeswijk <
@gemeentemaashorst.nl>; Jeroen van den Heuvel

@gemeentemaashorst.nl>; Harold van den Broek
@gemeentemaashorst.nl>

@gemeentemaashorst.nl>
Franko Van Lankvelt" <
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Griffie | Gemeente Maashorst'
Fri, 8 Sep 2023 13:51:52 +0200
Griffie | Gemeente Maashorst" <griffie@gemeentemaashorst.nl>

Griffiebericht 8 september over technische vragen over asielopvang en raadsinformatiebrief over
woningbehoefteonderzoek

Beste raads- en commissieleden,

Hierbij het griffiebericht van 8 september 2023.

Alvast een zonnig weekend toegewenst!

Met vriendelijke groet,

/

maashorst

Werkdagen:

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de 
afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, verwijderen. 
Ga voor onze volledige proclaimer naar gcmccntcmaashorsl.nl/proclaimcr.

Technische vragen UdenPlusLanderd en SP
UdenPlusLanderd en de SP hebben technische vragen gesteld door over opvang asielzoekers.

Ingekomen stukken
Raadsinformatiebrief over Woningbehoefteonderzoek Maashorst 2023

5400 ABU DEN
T0413-1

From:
Sent: 
To:
Subject:

| 06- i
@gemeentemaashorst.nl
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Bestuurssecretariaat | Gemeente Maashorst'
Tue, 12 Sep 2023 09:27:27 +0200
Rianne Donders" < @gemeentemaashorst.nl>; "José van Aaken

@gemeentemaashorst.nl>; "Ramona Sour" < @gemeentemaashorst.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>; @gemeentemaashorst.nl>;

@udenseapotheken.nl
< @udenseapotheken.nl>;

@hapoostbrabant.nl" < @hapoostbrabant.nl>; @huisartszoggel.nl
@bernhoven.nl

@gzasielzoekers.nl>; @ggzoostbrabant.nl
@ggdhvb.nl" < @ggdhvb.nl>; @ggdhvb.nl
@hapoostbrabant.nl" < @hapoostbrabant.nl>; @ggzoostbrabant.nl

< @ggzoostbrabant.nl>; @ggzoostbrabant.nl>
Bestuurlijk overleg inz. afstemming gezondheidszorg asielzoekers (incl. broodje)Subject:

Namens de GGD zal aansluiten12-09

in plaats van zullen voorzitter Raad van Bestuur en08-09
regio Oss/Uden/Veghel/land van Cuijk aanwezig zijn.

(RvB GGZ Oost-brabant) toegevoegd. Tevens en Reusken (GGD) toegevoegd.04.09

Uitgenodigd zijn:

:plv.

; HAP Oost Brabant
; Udense apotheken

; namens alle huisartsen

From:
Sent: 
To:

Rianne Donders; burgemeester gemeente Maashorst 
José van Aaken; gemeentesecretaris
Ramona Som; wethouder

@ezorg.nl>;
@huisartszoggel.nl>;

Bernhoven
Regio-apotheek in Bernhoven 

; HAP Oost Brabant

Ingepland dd 4/8 door 
0413-

@ggzoostbrabant.nl>;
@ggdhvb.nl>;

@gemeentemaashorst.nl>;
@ezorg.nl" <

@gzasielzoekers.nl 
@coa.nl>;

in Brabant GZA
; namens COA

@bernhoven.nl>;
@coa.nl" <

5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e



'José van Aaken
Tue, 12 Sep 2023 15:41:34 +0200
Rianne Donders" < @gemeentemaashorst.nl>; "Franko Van Lankvelt'

@gemeentemaashorst.nl>;
Van Heeswijk @gemeentemaashorst.nl>; "Ramona Sour" <

noodopvang Van der Valk_v4.docx

Hierbij het aangepaste voorstel. Gr José
@gemeentemaashorst.nl>Van: <

Verzonden: dinsdag, september 12, 2023 2:58 PM

<
@gemeentemaashorst.nl><

heb ik het CA en de RIB aangepast naar aanleiding van de laatste input. Zie bijlage.en

maashorsT

@gemeentemaashorst.nl

Hoi José, 
Samen met

From:
Sent: 
To:

@gemeentemaashorst.nl>; "Gijs
@gemeentemaashorst.nl>; "Jeroen

Breng jij de stukken naar het college? 
Met vriendelijke groet,

Werkdagen:
Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, 
verwijderen. Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer

van den Heuvel
Subject: 
Attachments:

Aan: José van Aaken
CC:

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83 
5400 AB UDEN
T 0413 -28 19 11

@gemeentemaashorst.nl>
@gemeentemaashorst.nl>;

@gemeentemaashorst.nl>
Fwd: CA en RIB noodopvang
20230912 RIB vervolgprocedures noodopvang Van der Valk_v4.docx, 20230912 CA vervolgprocedures

@gemeentemaashorst.nl>;
Onderwerp: CA en RIB noodopvang
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maashorst

Raadsinformatiebrief

Zaaknummer: 67424-2023 /

@gemeentemaashorst.nl

Aan de leden van de gemeenteraad van Maashorst.

1/3

In reactie op de oproep van de minister heeft het Van der Valk-concern aan het COA zijn hotel in Uden 
aangeboden als tijdelijke opvanglocatie. In december vorig jaar heeft de eigenaar van het hotel daarover

Auteur 
Domein 
Team 
E-mail 
Port.

Onderwerp
Vervolgproces noodopvang van asielzoekers

Kennisnemen van
het vervolgproces rondom de noodopvang van asielzoekers in het Van der Valk Hotel

Wat vooraf ging
Zoals bij u bekend, hebben we in ons land een uitdaging rond de opvang van asielzoekers. Het COA, de 
organisatie die namens het Rijk de opvang organiseert, is dringend op zoek naar extra locaties voor 
noodopvang. Daarom deed de (inmiddels demissionaire) staatssecretaris van Justitie en Veiligheid vorig 
jaar een oproep aan gemeenten om extra opvanglocaties te realiseren. Die oproep is inmiddels vertaald 
naar een opgave per veiligheidsregio. Bij de burgemeester ligt dus een aanhoudende opgave voor 
menswaardige (nood)opvang. Ook gemeente Maashorst moet en wil haar aandeel nemen in deze 
maatschappelijke opgave. Er is daarbij eigenlijk alleen keuzeruimte bij de uitvoering: opvang organiseren 
onder de voorwaarden die passen bij de samenleving van Maashorst.

Inleiding
Zoals eerder aangekondigd, informeren we u de komende periode regelmatig via raads- 
informatiebrieven (hierna RIB) over de voortgang van de voorbereiding van de noodopvang van 
asielzoekers, voor de duur van 3 jaar en naar verwachting op zijn vroegst per 1 oktober 2023, in het Van 
der Valk Hotel in Uden. Dit doen we overeenkomstig artikel 169, eerste lid, van de Gemeentewet. Op 22 
augustus 2023 ontving u een eerste RIB over ons collegebesluit dat we bereid zijn mee te werken aan 
deze noodopvang van asielzoekers: vluchtelingen zonder veilige woonplek. In voorliggende, tweede RIB 
gaan we nader in op het te volgen proces.

Dienstverlening 
Projectteam

burgemeester M.J.D. Donders-de Leest 
(wnd.)

5.1.2.e
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een vergunnende verantwoordelijkheid (tijdelijke ontheffing van het bestemmingsplan); 
een uitvoerende verantwoordelijkheid voor de algemene veiligheid en volksgezondheid.

1.
2.

(vertrouwelijk) een sonderende vraag gesteld aan het college (= een vraag om de mening te polsen). In 
reactie op die vraag hebben wij hem laten weten dat we een positieve grondhouding hebben. Daarna 
zijn de gesprekken tussen het COA en Van der Valk gestart. Het COA heeft ons vervolgens op 30 juni 
2023 per brief gevraagd om medewerking aan deze vorm van noodopvang. Het college heeft hierop 
'een positieve grondhouding onder voorwaarden' uitgesproken.

Uitnodiging om een zienswijze in te dienen
Uiteraard nodigen wij ook uw raadsleden, als vertegenwoordigers van de samenleving, uit met deze 
informatie om uw zienswijzen in te brengen over de noodopvang in het Van der Valk Hotel. Wanneer u 
dit doet vóór 26 september 2023 aan de griffier, dan kunnen wij dit betrekken bij de voorbereiding van

Voor de ruimtelijke procedure geldt dat er een aanvraag voor een omgevingsvergunning kan worden 
ingediend voor het afwijken van het bestemmingsplan. Hiervoor geldt dat het college het bevoegd gezag 
is om hierover te besluiten.

Gedoogbesluit en rechtsbescherming
Buurtbewoners kunnen hinder of nadeel ondervinden van de opvangvoorziening. Als college wegen we 
dan het belang van de buurtbewoners af tegen het maatschappelijke belang van de opvang binnen de 
door uw raad bepaalde wettelijke eisen uit het bestemmingsplan. Als de hinder bij deze afweging 
buitensporig blijkt te zijn, moeten wij als college die hinder direct verminderen of het nadeel 
compenseren. Gebeurt dit niet, dan kan het tijdelijke gedoog- of toestemmingsbesluit niet worden 
gebruikt om af te wijken van het bestemmingsplan tot de omgevingsvergunning is verleend. In dat geval 
hebben belanghebbenden het recht om ons als college te verplichten om de regels van het 
bestemmingsplan te handhaven. Overigens kunnen betrokkenen ook hun rechten uitoefenen door 
tijdens de aanvraagfase hun hinder aan te geven als onderdeel van de gesprekken met de gemeente.

Vervolgproces
Realisatie van een noodopvang in het Van der Valk Hotel in Uden betreft een privaat initiatief van de 
ondernemer. De gemeente heeft dan in het kader van de Wet algemene bepalingen omgevingsrecht 
(Wabo) en de Gemeentewet twee verantwoordelijkheden:

Mede voor de algemene veiligheid en volksgezondheid is van belang dat is voldaan aan de volgende 
voorwaarden:

• er is voldaan aan de brandveiligheidseisen;
• er is een veiligheidsplan vastgesteld en hieraan wordt voldaan;
• een gedoogbesluit wordt afgegeven door het college na ontvangst van een aanvraag van een 

omgevingsvergunning;
• aanvullende werkafspraken met het COA worden vastgelegd in de vorm van een 

bestuursovereenkomst;
• afspraken worden vastgelegd met het Van der Valk Hotel over voortzetting van het hotel na de 

opvangperiode van 3 jaar.



de secretaris, de burgemeester,

M.J.D. Donders-de Leest (wnd.)J.A.G.M. van Aaken
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Uden, 12 september 2023
Burgemeester en wethouders van Maashorst

de te nemen besluiten van het gedoogbesluit, de bestuursovereenkomst en de omgevingsvergunning. 
Het college haalt ook de zienswijzen op bij de omwonenden. Hierover zullen wij in een volgende RIB 
verslag doen.

Vervolg
Binnenkort ontvangt uw raad opnieuw een (derde) RIB. Via de RIB's legt het college nu tussentijds 
steeds verantwoording af aan de raad en de samenleving, naast de gebruikelijke planning- en control- 
instrumenten.

Communicatie
De informatie in deze RIB zal ook worden gedeeld via de website van de gemeente (pagina over 
asielopvang) en de gemeentelijke informatiepagina in de weekbladen.

Bijlagen
Er zijn geen bijlagen.
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Naar de Raad:

□
Effect op de begroting:

Type besluit:

Beoogd effect
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Ja
Nee

Openbaar
Niet openbaar 
Vertrouwelijk

Raadsvoorstel en -besluit 
Raadsinformatiebrief
Antwoord schriftelijke vraag a/d raad

Regelgeving
Beleidskader
Beschikking
Overeenkomst
Mededeling
Overig besluit van algemene strekking

Voorstel
1. Akkoord te gaan met het vervolgproces ter voorbereiding van de tijdelijke noodopvang van 
asielzoekers in het Van der Valk Hotel;
2. de raad te informeren over het vervolgproces van de tijdelijke noodopvang van asielzoekers in het 
Van der Valk Hotel met bijgevoegde raadsinformatiebrief.

Onderwerp
Informeren raad over vervolgproces noodopvang van asielzoekers

Inleiding
Op 22 augustus 2023 heeft de raad een raadsinformatiebrief (hierna RIB) ontvangen waarin het college 
heeft aangegeven de raad zo goed mogelijk op de hoogte te willen houden van de voortgang en 
ontwikkelingen over de voorbereiding van de opvang van asielzoekers, vluchtelingen zonder veilige 
woonplek, in het Van der Valk Hotel te Maashorst. Het college informeert de raad de komende periode 
regelmatig via raadsinformatiebrieven over de voortgang. Dit doet het college overeenkomstig artikel 
169, eerste lid, van de Gemeentewet. In de RIB wordt nader ingegaan op het te volgen proces.
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□
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Duurzaamheid
Niet van toepassing.

1.2 Het college is bevoegd gezag in het te doorlopen wettelijk proces.
Met de RIB wordt de raad geïnformeerd over het te doorlopen wettelijk proces. Specifiek wordt 
ingegaan op de brandveiligheid die als eerste op orde moet zijn voor de noodopvang, vervolgens dient 
het COA een aanvraag in voor een omgevingsvergunning en neemt het college een gedoogbesluit zodra 
deze aanvraag is ontvangen door de gemeente.

De raad te informeren over de stand van zaken rondom de huisvesting van asielzoekers in het Van der 
Valk Hotel.

2.1 Het college verantwoordt de uitvoering aan de raad. 
Met een RIB informeert het college de raad.

Argumenten
1.1 Een aanpassing van het bestemmingsplan is niet nodig om de noodopvang te kunnen realiseren. 
Door middel van een aanvraag voor een omgevingsvergunning kan tijdelijk worden afgeweken van een 
bestemmingsplan.

Participatie
Uw college is zich bewust van het sentiment rond de opvang van asielzoekers en de impact op de 
omgeving. De raadsleden, als volksvertegenwoordigers van de samenleving, worden in de gelegenheid 
gesteld om als lid een zienswijze in te brengen over de noodopvang in het Van der Valk Hotel. Ook haalt 
het college zienswijzen op bij direct omwonenden tijdens het omwonendenoverleg en de 
informatieavonden en een nog te organiseren schouw.

Kanttekeningen
Geen.

Communicatie
Via periodieke raadsinformatiebrieven wordt de raad zo goed mogelijk op de hoogte gehouden van de 
voortgang en ontwikkelingen met betrekking tot de voorbereiding van de noodopvang voor asielzoekers 
in het Van der Valk Hotel. De informatie in deze RIB zal ook worden gedeeld via de website van de 
gemeente (pagina over asielopvang) en de gemeentelijke informatiepagina in de weekbladen

1.3 Er zijn aanvullende voorwaarden.
Het college wil meewerken aan de realisatie van de noodopvang onder aanvullende voorwaarden:

• dat een veiligheidsplan vastgesteld is én (gedeeltelijk, voor zover mogelijk) uitgevoerd/ 
toegepast (als onderdeel van de vast te leggen werkafspraken met het COA);

• dat aanvullende werkafspraken met het COA worden vastgelegd in de vorm van een 
bestuursovereenkomst;

• dat afspraken worden vastgelegd met het Van der Valk Hotel over voortzetting van het hotel 
na de opvangperiode van 3 jaar.
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Bijlagen
Geen.

Rechtmatigheid
Ja.

Financiën
Niet van toepassing.

Vervolg
Na uw besluit wordt de RIB naar de raad gezonden.



Tue, 12 Sep 2023 16:13:41 +0200
Rianne Donders" <

Rianne,

Met vriendelijke groet,

Gemeente Maashorst

@gemeentemaashorst.nl>
@gemeentemaashorst.nl>;

From:
Sent: 
To:
Cc:

Subject: 
Attachments:

Hierbij wat leesvoer, interessante informatie van politie en OM over de zoektocht naar een effectieve aanpak van de 
overlastproblematiek asielzoekers.
Dit stuk wordt komende driehoek (11-10-2023) met de stukken meegestuurd en op 02-10-23 besproken in de Bestuurlijke 
Regiegroep.

@gemeentemaashorst.nl>
Notitie politie en OM over aanpak overlast asielzoekers
04 C Bijlage 1 Aanpak overlast asielzoekers (20220909 BRG).pdf, 04 C Oplegger Asielvraagstuk.pdf
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Aan
Van
Datum
Onderwerp

Gevraagd besluit

1.

Aanleiding en achtergrond

: Leden van de Regionale Driehoek
: Adviseur Regioburgemeester
: 28 augustus 2023
: Asielvraagstuk

2.
3.

Ad. 1 Politie en OM hebben in 2022 bijgevoegde notitie ingebracht in zowel de RD (2 mei 2022), BRG 
(19 september 2022) als lokale driehoeken en zijn reeds bezig met een eenheidsbrede 
strategiebepaling daar waar het gaat over de strafrechtelijke aanpak.

In de vorige RD van 10 juli jl. is kort stilgestaan bij het asielvraagstuk. De leden van de RD 
hebben hun zorgen geuit over de aard en omvang van de problematiek die gemeente- én 
organisatiegrenzen overstijgt: de doelgroep veroorzaakt niet enkel overlast (en of pleegt 
strafbare feiten) in de gemeenten waar AZC's zijn gevestigd, maar ook (ver) daarbuiten. 
Daarbij geldt dat de problematiek in Budel het hele asieldossier ondermijnt, inclusief 
initiatieven voor asielopvang in andere gemeenten;
De overlast van asielzoekers, met name van hen die geen uitzicht hebben op een succesvolle 
procedure, is een probleem met veel gezichten en vergt een zeer diverse aanpak. De 
toepassing van het strafrecht alleen is niet de oplossing. Alle (overheid)partners hebben een 
belangrijke rol in het tegengaan van overlast;
De aanpak van overlastgevend en crimineel gedrag van asielzoekers start met gezamenlijke 
afspraken op lokaal niveau. Maar, omdat de overlast en het criminele gedrag zich niet laten 
weerhouden door gemeente- en organisatiegrenzen, is bovenlokale- en regionale 
(bestuurlijke) samenwerking ook noodzakelijk. Denk aan het delen van succesvolle preventie 
en repressieve maatregelen die op lokaal niveau worden genomen, maar ook aan het 
adresseren van bestuurlijke knelpunten en vraagstukken;
Hoewel op lokaal niveau wordt bepaald welke (gezamenlijke) inzet noodzakelijk is, is het van 
belang tijdig de onderwerpen te duiden die op bovenlokaal niveau geagendeerd en besproken 
dienen te worden in bijvoorbeeld de Bestuurlijke Regiegroep: is er noodzaak tot intensivering 
bestuurlijk aanpak en samenwerking?

Ad. 2 De Korpsleiding heeft alle eenheden een leveringsopdracht gegeven voor de flexpool ten 
behoeve van de I&R-straten in Ter Apel en Budel. De eenheid Oost-Brabant dient in totaal tot en met 
het einde van dit jaar ruim 500 diensten te leveren, waarbij de last zoveel als mogelijk evenredig over 
de hele eenheid wordt verdeeld.

(Opnieuw) kennisnemen van de eerder gedeelde notitie van politie en OM, met daarin de 
versterking van de strafrechtelijke aanpak en de oproep om te investeren in de integrale 
gezamenlijke aanpak van de problematiek (bijlage 1);
Bespreken gevolgen verplichte levering I&R-straat Budel (bijlage 2);
Van gedachten wisselen over de noodzaak van bovenlokale en/of regionale (bestuurlijke) 
samenwerking op de asielproblematiek en de wijze waarop dit gerealiseerd kan worden.
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Ramona Sour'
Tue, 12 Sep 2023 16:35:15 +0200
Rianne Donders" < @gemeentemaashorst.nl>

< @bernhoven.nl>

Wethouder Zorg & Welzijn
/

maashorst

Met vriendelijke groet,

Ramona Sour

Fwd: Antwoorden vragen opvang asielzoekers 
20230903 antwoorden vragen ziekenhuis Bernhoven.pdf

Onderwerp: Antwoorden vragen opvang asielzoekers
Goedenavond,
Zie bijlage voor de antwoorden op de door ziekenhuis Bernhoven verzonden vragen aan de gemeente Maashorst.
Hopelijk zijn deze antwoorden helpend in de voorbereiding voor de afspraak op 13 september aanstaande. Als er nog 
aanvullende vragen zijn, horen wij dat graag.

From:
Sent:
To:
Subject:
Attachments:

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83
5400 AB UDEN
T: 0413-

@gemeentemaashorst.nl
Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, 
verwijderen. Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer.

Van: Ramona Sour
Verzonden: Sunday, September 3, 2023 7:11:12 PM
Aan: Directie < @bernhoven.nl>;
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Vragen ziekenhuis Bernhoven
Algemeen: Rond de zorg maakt het COA op locatie afspraken met het GZA (Gezondheidszorg 
Asielzoekers). Het GZA voert op elke COA-locatie 3 tot 5 keer per week spreekuur. Vanuit 
triage volgt een afspraak met de GZA-huisarts op locatie, de verpleegkundige of bijvoorbeeld 
de POH-GGZ. De huisarts kan uiteraard doorverwijzen naar de 2e lijns zorg. Ook tandzorg 
wordt door het COA in samenwerking met het GZA ingeregeld. Het COA zet stevig in op 
voorlichting van al haar bewoners rond de te volgen routes richting de zorg.

4. De verwachting is dat Bernhoven mogelijk extra personeel en materialen moet inzetten 
op bepaalde afdelingen (SEH, hygiëne en infectiepreventie, beveiliging). Bernhoven hoort 
graag van de gemeente hoe om te gaan met de extra kosten voor het ziekenhuis die dit 
met zich mee brengt.
Als Bernhoven in beeld heeft wat de consequenties zijn, is het raadzaam om een afspraak in 
te plannen om dit nader te bespreken.

3. Bernhoven heeft de wens zo snel mogelijk geïnformeerd te worden over de cultuur en 
normen en waarden van deze doelgroep zodat we de zorg gelijkwaardig kunnen leveren. Is 
dit mogelijk?
We nodigen het ziekenhuis van harte uit om een rondleiding te ontvangen op een van de 
bestaande locaties. Of wellicht kort na opening van de locatie in Uden zelf. Op onze COA- 
locaties gelden rond (sociale) veiligheid de Nederlandse normen en waarden.

5. Hoe worden de asielzoekers geïnformeerd over hoe zorg in Nederland is ingericht 
(doorverwijzing via de eerste lijn, geen zelfverwijzing)?
Het COA geeft actief voorlichting aan al haar bewoners rond de werking van de 
gezondheidszorg tijdens het verblijf op een azc. Het GZA is vaak 4 dagen per week op locatie. 
Daarnaast is de GZA-praktijklijn 24 uur per dag beschikbaar. Hierbij kan een tolk ingeroepen 
worden ter ondersteuning. 2e lijns is altijd op doorverwijzing.
De zorg vanuit GGD (Publieke Gezondheidszorg Asielzoekers) richt zich op het voorkomen 
van ziekten, voorlichting en controles. Zo zorgt de GGD voor vaccinaties bij kinderen van

1. Is al bekend welke doelgroep opgevangen zal gaan worden in de locatie Uden? Zo ja, 
welke?
De gemeente en het COA leggen afspraken vast in een bestuursovereenkomst. De doelgroep 
is een van de te bespreken onderwerpen. Het COA gaat uit van een gemengde doelgroep 
(afspiegeling van de instroom). Dit zijn voornamelijk kansrijken, maar tijdens de procedure 
zal blijken dat niet elk asielverzoek wordt ingewilligd. Zo'n 80% van de huidige 
asielaanvragers ontvangt uiteindelijk een verblijfsvergunning. De groep zal bestaan uit 
alleenstaande mannen en vrouwen, uit stellen en gezinnen. Binnen de opvang van het COA is 
zo'n 70% man. In Uden worden 300 personen opgevangen.

2. Is de GHOR ook betrokken? Klopt hierbij de verwachting dat de GHOR het ziekenhuis 
inhoudelijk informeert wat de zorgprofessionals kunnen verwachten, zodat we de zorg 
goed kunnen inrichten. Klopt het dat de zorgprofessionals bij de GHOR terecht kunnen met 
vragen over ziektebeelden?
Het COA heeft een contract met het GZA (Gezondheidszorg Asielzoekers) rond le lijns zorg. 
Dit vindt plaats op locatie. Verpleegkundigen verzorgen triage en een spreekuur. Daarnaast 
zal er regelmatig een huisarts op locatie aanwezig zijn voor een spreekuur. Het ziekenhuis 
kan te allen tijde contact opnemen met het GZA voor informatie. Dit kan uiteraard ook 
vooraf. GGD/GHOR verzorgt de publieke gezondheidszorg voor het COA en verzorgt de 
contacten met JGZ.



7. Kan Bernhoven geïnformeerd worden over met welke zorgverleners in de regio 
afspraken zijn gemaakt aangaande het primaire zorgproces? Hierbij moet naast 
huisartsenzorg ook gedacht worden aan tandheelkundige zorg en verloskundige zorg. 
Jazeker. Het GZA zal in contact treden met de 'zorgomgeving' van de COA-locatie te Uden en 
hierover communiceren met belanghebbende partijen.

asielzoekers en controleert ze de hygiëne op onze locaties. De GGD geeft ook 
groepsvoorlichtingen aan asielzoekers over gezondheid.

6. Klopt het dat de GHOR de gezondheidssituatie van de bewoners van het ACZ volgt en de 
doorverwijzingen met de locatie zorgverleners coördineert?
Zie antwoord vraag 5

9. Bernhoven is voornemens de tolkentelefoon in te schakelen voor het voeren van 
medische gesprekken met de doelgroep. Bernhoven hoort graag van de gemeente hoe om 
te gaan met de extra kosten voor het ziekenhuis die dit met zich mee brengt.
De verwachting is dat naast ziekenhuis Bernhoven ook de HAP, lokale huisartsen en de 
(regio)apotheek mogelijk gebruik maken van de tolkentelefoon. De gemeente stelt voor één 
lijn volgen voor ziekenhuis Bernhoven, HAP, huisartsen en (regio)apotheek én om dezelfde 
werkwijze te volgen als gedurende de crisisnoodopvang (CNO) voor asielzoekers in Zeeland in 
2022. Dat betekent dat de gemeente geen rol of financiële betrokkenheid heeft tijdens het 
verlenen van zorg. Als suggestie draagt de gemeente aan dat er naast de tolkentelefoon ook 
steeds vaker gebruik gemaakt wordt van speciale gratis vertaalapps die ook voor zakelijke 
doeleinden of gezondheidszorg worden gebruikt. Bijvoorbeeld 'Say Hi'.

8. Bernhoven heeft geen GGZ zorg in huis. Is GGZ Noordoost Brabant ook betrokken bij 
informatie voorzieningen m.b.t. AZC?
Ook dit loopt via het GZA. Doorverwijzing naar generalistische basis-GGZ of gespecialiseerde 
GGZ loopt via de GZA-huisarts op locatie. De huisarts wordt hier op de COA-locatie in 
ondersteund door de POH-GGZ. GGZ Noordoost-Brabant wordt uitgenodigd voor de 
bijeenkomst van 13 september, zodat het COA/GZA en GGZ hierover nadere afspraken 
kunnen maken.

10. Bernhoven wilt vooraf aan de opening van het AZC een escalatiematrix met gemeente 
en COA afgesproken hebben op diverse onderwerpen. Is het realistisch om dit voor 1-10- 
2023 gereed te hebben?
Voor het COA is het ook belangrijk om goede afspraken vast te leggen met de belangrijkste 
stakeholders in zorg, welzijn en veiligheid. Goed om met elkaar af te spreken dat dit 
voorafgaand aan de opening van de locatie is gebeurd. De opening zal naar verwachting 
richting laatste week oktober/begin november gaan.



Tue, 12 Sep 2023 16:56:11 +0200
Rianne Donders" < @gemeentemaashorst.nl>; "José van Aaken

@gemeentemaashorst.nl>
@gemeentemaashorst.nl>;Cc:

Beste Rianne en José,

Met vriendelijke groet,

maashorst

@gemeentemaashorst.nl

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de 
afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, verwijderen. 
Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer

From:
Sent: 
To:

@gemeentemaashorst.nl>
stukken ter bespreking morgen
Agenda bestuurlijk overleg gezondheidszorg 13092023.docx, Voorbereiding commissievergadering 14

Subject:
Attachments:
september 2023.docx

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83 
5400 AB UDEN
T 06-

Morgen hebben wij een overleg staan ter voorbereiding van het gezondheidsoverleg morgen om 12.00 uur en van de 
commissievergadering van donderdag. Ik weet niet zeker of jullie stukken hebben ontvangen dus bij deze stuur ik jullie toe:

• De agenda voor het overleg van 12.00 uur morgen (overigens nog niet gedeeld met genodigden);
• Een concept opzet ter voorbereiding voor de commissie van donderdagavond. Dit stuk is nog niet besproken in ons 

projectteam maar wil deze toch ter bespreking voorleggen, dan kunnen er nog dingen anders worden geregeld.
In bijlage voorbereiding commissie is per onderwerp aangegeven wat de inhoud, wat er besproken gaat worden (zoals in 
Ibabs is aangegeven), welke bijlagen erbij zitten en wie ambtelijke ondersteuning biedt (NB: is maar een voorstel!!). Ik 
heb me niet beziggehouden met veiligheid/toegang enz. Daarnaast worden ook insprekers verwacht. Eea gebaseerd op de 
agenda zoals deze nu op ibabs staat. Wel een ‘voorschot' genomen op de 3-de rib die nog nagezonden is/wordt.
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maashorst

Agenda bestuurlijk overleg gezondheidszorg

i.

Voorstelronde2.

3.

Presentatie COA ( )4.

Presentatie GZA ( )5.

6.

Wat verder ter tafel komt7.

Werkafspraken en vervolg8.

Sluiting9.

1/1

Datum:
Zaaknummer:
Aanvang:
Locatie:

13 september 2023 
68102-2023
12.00 uur
C.00.14 Gemeentehuis

Vragen
a. Vooraf ingediende vragen van ziekenhuis Bernhoven en GGZ
b. Nieuwe vragen achteraf: rechtstreeks naar de juiste partner

Doel van het overleg
a. Afstemming, open dialoog, informatie delen
b. Doorkijk komende weken

Opening
a. Woord van welkom burgemeester
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Voorbereiding commissievergadering 14 september 2023

Inhoud:

Bijlagen bij dit agendapunt:

1/3

1.
2.
3.
4.
5.
6.

Agendapunt 8a:
RIB 22 augustus 2023: Voortgangsbericht voorbereiding noodopvang asielzoekers

Bespreekpunten bij dit agendapunt:
De fractie van de SP verzoekt de agendacommissie de raadsinformatiebrief voortgangsbericht voorbereiding 
noodopvang asielzoekers (nr. 602) oordeelvormend te agenderen voor de vergadering van de commissie 
Samenleving en Bestuur van 14 september 2023. De SP geeft aan het volgende te willen bespreken:

RIB Voortgangsbericht voorbereiding noodopvang asielzoekers
Antwoorden op verzoek FvD tot inlichtingen over AZC
Antwoord technische vraag SP bouwvergunning
Bijlage bij antwoord technische vraag SP omgevingsvergunning 
Antwoorden schriftelijke vragen UdenLanderdPlus over opvang Asiel 
Antwoord schriftelijke vragen FvD over AZC

- Hoe kijkt de raadscommissie aan tegen het feit dat we als gemeente zelf geen plan ontwikkeld hebben, maar 
dit aan een ondernemer hebben overgelaten?
- Hoe kijkt de raadscommissie aan tegen de communicatie met de buurt, en de overige inwoners van de 
gemeente?
- Hoe kijkt de raadscommissie aan tegen het gebrek aan participatie bij dit vraagstuk?
- De vraag aan het college is: Kan hier nog in gestuurd worden, zodat de raad toch enige zeggenschap heeft? En 
hoe kijkt de raadscommissie aan tegen deze mogelijkheden?

December 2022 sonderend verzoek -> positieve grondhouding college -> gesprekken COA/vd Valk 
30 juni 2023: verzoek COA aan gemeente
4 juli 2023: B&W besluit positieve grondhouding onder voorwaarden:
• Werkafspraken met COA vastgelegd in bestuursovereenkomst
• Afspraken met vd Valk over voorzetting hotel na 3 jaar
Informatie aan fractievoorzitters.
6 juli 2023: extra besloten raad
7 juli 2023:
• Brief omwonenden (80)
• Persbericht en -gesprek
10 juli 2023:informatieavond direct aanwonenden (80)
21 augustus 2023: eerste omwonendenoverleg (12 pers.)
Overige informatie:
• Veiligheid wordt veel genoemd
• Raad wordt voor de 2-de informatiebijeenkomst als toehoorder uitgenodigd
• 2 open dagen voor de opening door COA
• Overleg volgt apart met gezondheidszorg, onderwijs en ondernemers.

Ambtelijke ondersteuning:
: communicatie en participatie

vergunningen
veiligheid

???: antwoorden (zie bijlagen) op raadsvragen met een ander onderwerp

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e



Agendapunt 8b

RIB 12 juli 2023: migratieopgaven

Inhoud:

Asiel 213

Bijlagen bij dit agendapunt:

Ambtelijke ondersteuning:

2/3

1.
2.

RIB migratieopgaven
Regioplan VRBN asiel- Oekraïneopvang en huisvesting vergunninghouders

Bespreekpunten bij dit agendapunt:
De fractie van de SP verzoekt de agendacommissie de raadsinformatiebrief migratieopgaven (nr. 563) 
oordeelvormend te agenderen voor de vergadering van de commissie Samenleving en Bestuur van 14 
september 2023. De SP geeft aan het volgende te willen bespreken:

Asielcrisis/woningnood
Extra opvang voor Oekraïners
2022 opdracht staatssecretaris aan veiligheidsregio's om per regio opvang te realiseren voor de 
verschillende doelgroepen.
Maatschappelijke verantwoordelijkheid om (tijdelijke) leefbare en veilige opvang te realiseren in onze 
gemeente voor mensen die op de vlucht zijn voor oorlog en geweld 
Uitgangspunten opvang 
Doelgroepen:

• Oekraïners 295 (obv 90.000 landelijk)
Spreidingswet
Structurele migratieopgaven

- Bij de huidige plannen is de raad gepasseerd. Om dit te voorkomen wil onze fractie in een vroeg stadium de 
raad, en de inwoners betrekken bij de discussie.
- Hoe kijkt de raadscommissie tegen toekomstige plannen over tijdelijke opvang:

• Wat vinden wij geschikte/acceptabele opvang voor vluchtelingen?
• Waaraan moet een geschikte locatie voldoen?
• Wat vinden wij geschikte aantallen per locatie?

- Hoe kijkt de raadscommissie tegen toekomstige plannen over definitieve opvang voor statushouders: 
• Momenteel worden alle statushouders (en een groot deel van de overige migranten) in onze wijken

geplaatst, in de sociale huurwijken. Vinden we dat wenselijk of willen we dat er mogelijkheden 
bekeken moeten worden om ze over de gehele gemeente te spreiden. Hoe kijkt het college en de 
raadscommissie aan tegen de mogelijkheden om statushouders ook in andere wijken te plaatsen?

• Wat vindt de raadscommissie acceptabel met betrekking tot de hoeveel woningen voor statushouders 
maar ook arbeidersmigranten maximaal per 10 woningen / appartementen in een straat?

• Hoe willen we onze inwoners hierin betrekken?

5.1.2.e



Agendapunt ??

RIB 12 september 2023: Vervolgproces noodopvang asielzoekers

Inhoud:

Ambtelijke ondersteuning:

??????

3/3

een vergunnende verantwoordelijkheid (tijdelijke ontheffing van het bestemmingsplan); 
een uitvoerende verantwoordelijkheid voor de algemene veiligheid en volksgezondheid.

1.
2.
Omgevingsvergunning, brandveiligheid en gedoogbesluit 
Gedoogbesluit en rechtsbescherming

Mogelijkheid voor raad tot indienen zienswijzen over de noodopvang in het Van der Valk Hotel. Voor 
21 september 2023, dan kan college dit betrekken bij de voorbereiding van de te nemen besluiten van 
het gedoogbesluit, het bestuursakkoord en de omgevingsvergunning. Het college haalt ook de 
zienswijzen op bij de omwonenden.
Realisatie van een noodopvang in het Van der Valk Hotel in Uden betreft een privaat initiatief van de 
ondernemer. De gemeente heeft dan in het kader van de Wet algemene bepalingen omgevingsrecht 
(Wabo) en de Gemeentewet twee verantwoordelijkheden:

Bijlagen bij dit agendapunt:
1. RIB vervolgproces noodopvang asielzoekers

5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e



Franko Van Lankvelt'
Tue, 12 Sep 2023 18:10:16 +0200
'José van Aaken @gemeentemaashorst.nl>; "Rianne Donders

Heeswijk

Franko Van Lankvelt" < @gemeentemaashorst.nl>
Re: CA en RIB noodopvang

@gemeentemaashorst.nl>
Verzonden: dinsdag, september 12, 2023 3:41 PM
Aan: Rianne Donders < @gemeentemaashorst.nl>; Franko Van Lankvelt

@gemeentemaashorst.nl>;

@gemeentemaashorst.nl>Van: <
Verzonden: dinsdag, september 12, 2023 2:58 PM

<
@gemeentemaashorst.nl><

heb ik het CA en de RIB aangepast naar aanleiding van de laatste input. Zie bijlage.en

maashorst

@gemeentemaashorst.nl

Hoi José, 
Samen met

Onderwerp: Fwd: CA en RIB noodopvang 
Hierbij het aangepaste voorstel. Gr José

From:
Sent: 
To:

Ik ben akkoord.
Van: José van Aaken

@gemeentemaashorst.nl>; "Gijs Van
@gemeentemaashorst.nl>; "Jeroen van

Breng jij de stukken naar het college? 
Met vriendelijke groet,

Werkdagen:
Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, 
verwijderen. Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer

Aan: José van Aaken
CC:

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83 
5400 AB UDEN
T 0413 -28 19 11

den Heuvel
Cc:
Subject:

<
<
Ramona Sour <

@gemeentemaashorst.nl>
@gemeentemaashorst.nl>;

@gemeentemaashorst.nl>;
Onderwerp: CA en RIB noodopvang

@gemeentemaashorst.nl>; Harold van den Broek
@gemeentemaashorst.nl>; Gijs Van Heeswijk <

@gemeentemaashorst.nl>; Jeroen van den Heuvel
@gemeentemaashorst.nl>

@gemeentemaashorst.nl>; "Harold van den Broek" <
@gemeentemaashorst.nl>; "Ramona Sour" <

@gemeentemaashorst.nl>
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Rianne Donders'
Tue, 12 Sep 2023 19:22:45 +0200
Rianne Donders" < @gmail.com>

noodopvang Van der Valk_v4.docx

Verzonden vanuit Outlook voor iOS
Van: José van Aaken @gemeentemaashorst.nl>
Verzonden: Tuesday, September 12, 2023 3:41:34 PM
Aan: Rianne Donders < @gemeentemaashorst.nl>; Franko Van Lankvelt

@gemeentemaashorst.nl>Van: <
Verzonden: dinsdag, september 12, 2023 2:58 PM

<
@gemeentemaashorst.nl><

heb ik het CA en de RIB aangepast naar aanleiding van de laatste input. Zie bijlage.en

maashorst

@gemeentemaashorst.nl

Hoi José, 
Samen met

Van Heeswijk 
den Heuvel
Onderwerp: Fwd: CA en RIB noodopvang
Hierbij het aangepaste voorstel. Gr José

Fwd: CA en RIB noodopvang
20230912 RIB vervolgprocedures noodopvang Van der Valk_v4.docx, 20230912 CA vervolgprocedures

Breng jij de stukken naar het college? 
Met vriendelijke groet,

Werkdagen:
Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, 
verwijderen. Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer

Aan: José van Aaken
CC:

From:
Sent:
To:
Subject:
Attachments:

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83 
5400 AB UDEN
T 0413 -28 19 11

@gemeentemaashorst.nl>; Gijs
@gemeentemaashorst.nl>; Jeroen van

@gemeentemaashorst.nl>; Harold van den Broek <
@gemeentemaashorst.nl>; Ramona Sour<

@gemeentemaashorst.nl>

@gemeentemaashorst.nl>
@gemeentemaashorst.nl>;

@gemeentemaashorst.nl>;
Onderwerp: CA en RIB noodopvang
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Rianne Donders'
Tue, 12 Sep 2023 20:48:57 +0200
'José van Aaken @gemeentemaashorst.nl>

Collegevoorstel- suggesties .docx

Hoi José, 
En hier deel 2. 
Gr Rianne

From:
Sent:
To:
Subject:
Attachments:

5.1.2.e



Griffie | Gemeente Maashorst'
Tue, 12 Sep 2023 21:12:50 +0200
Griffie | Gemeente Maashorst" <griffie@gemeentemaashorst.nl>

Griffiebericht 12 september onder andere over insprekers en een rondvraag commissie S&B

Beste raads- en burgerleden,

Hierbij het griffiebericht van 12 september 2023.

• Ook heeft zich namens zes muziekverenigingen aangemeld voor het spreekrecht bij agendapunt 8,e
Raadsvoorstel Cultuurbeleid gemeente Maashorst 2024-2030. Het betreft de muziekverenigingen Zeelandia uit Zeeland
(waarvan voorzitter is), Semper Crescendo uit Reek, Concordia uit Schaijk, De Eendracht uit Uden, St.
Marcellus uit Odiliapeel en de Harmonie Sint Caeciliauit Volkel.

Fijne avond gewenst.

Met vriendelijke groet,

maashorst

@gemeentemaashorst.nl
Werkdagen:

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de 
afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, verwijderen. 
Ga voor onze volledige proclaimer naar gcmccntcmaashorsl.nl/proclaimcr.

Aanwezigheid Arno Geurts van Kessel tijdens tweedaagse raadsconferentie
In verband met het nadere afscheid van Maurits van den Bosch van de raad van Maashorst, valt er binnenkort een zetel vrij in de 
CDA-fractie. Het is waarschijnlijk dat Arno Geurts van Kessel deze zetel zal innemen. Hij zal daarom ook deelnemen aan de 
tweedaagse raadsconferentie van vrijdag en zaterdag a.s.

Raadscommunicatie
Wil je als gemeenteraadslid meer impact op social media met je eigen account? Op Linkedln werden 6 tips gedeeld. Je kunt ze 
hier terugvinden.

Rondvraag VVD in commissie Samenleving en Bestuur 14 september
Aan de conceptagenda van de commissie S&B is een rondvraag van de VVD over de actuele verkeerssituatie werkzaamheden 
aan en afsluiting van de N264 en Wilhelminastraat toegevoegd. Aan de commissie zal worden gevraagd of zij met de toelating 
van de rondvraag kan instemmen.

From:
Sent: 
To: 
Subject:

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83 
5400 AB UDEN
T0413 - 06-

Insprekers commissie Samenleving en Bestuur 14 september
• heeft zich aangemeld voor het spreekrecht bij agendapunt 8,a. Noodopvang asielzoekers.

heeft zich namens Theaterspoor aangemeld voor het spreekrecht bij agendapunt 8,e 
Raadsvoorstel Cultuurbeleid gemeente Maashorst 2024-2030.
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@gemeentemaashorst.nl>
Wed, 13 Sep 2023 10:04:57 +0200

Rianne Donders" < @gemeentemaashorst.nl>

Beste Rianne,

Vanuit COA:

Gr,

maashorst

@gemeentemaashorst. nl
Werkdagen:

documenten ter voorbereiding 2e omwonendenoverleg
Agenda 2e omwonendenoverleg asielopvang Vd Valk 13092023. docx. Notulen omwonendenoverleg

Ter voorbereiding op het 26 omwonendenoverleg van vanavond, 19.00 uur, stuur ik je hierbij de agenda (overleg vanavond) en de 
notulen van het le omwonendenoverleg. De agenda is nog niet gedeeld met de omwonenden, maar zal vanavond ter vergadering 
worden uitgereikt.

From:
Sent:
To:
Subject:
Attachments:
21082023.docx

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83 
5400 AB UDEN
T 0413 -28 19 11

Vanuit de gemeente Maashorst zijn onderstaande personen aanwezig: 
• Rianne Donders
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maashorst

Opening1.

2. Vaststellen van het verslag van het 1e omwonendenoverleg 21-08-2023

Voorstellen COA3.

4. Toelichting proces sinds vorig omwonendenoverleg

Schouw5.

6. Rondvraag

Sluiting7.

1/1

Aanvang: 
Locatie:

19.00 uur
C.00.14 (Gemeentehuis)

Agenda 2e omwonendenoverleg
13 september 2023



maashorst

Notulen Omwonendenoverleg 21-08-2023

Door de burgemeester wordt het voorstel van een wijkschouw voorgedragen en daar wordt positief 
op gereageerd. Op korte termijn zullen er per e-mail twee data worden voorgelegd aan de 
omwonenden voor deze wijkschouw.

Het overleg wordt geopend met een voorstelronde en een introductie door de burgemeester. De 
burgemeester spreekt uit dat haar verwachting van het overleg is om verbinding met de 
omwonenden te maken.

Vanuit de aanwezige omwonenden worden diverse zorgen uitgesproken. Deze zorgen betreffen 
zowel de opvanglocatie als 'oud zeer'.

Is de kennis van het verleden van de omgeving Uden Noord nog wel aanwezig in gemeente 
Maashorst?
In het verleden beloftes/uitspraken gedaan, die niet zijn nagekomen omtrent Uden Noord 
Food Court zorgt voor overlast bij omwonenden
Afsluiten van de Handwijzerstraat is al eens besproken met een medewerker
Gebiedsontwikkeling en kan bijdragen aan het verminderen van overlast aan deze straat 
Het tunneltje is een veelgenoemd probleem
Bewoners Uden Noord wil plannen en vastigheid voor de periode na 3 jaar asielopvang Van 
der Valk
Zekerheid dat de asielopvang Van der Valk daadwerkelijk voor maximaal 3 jaar zal zijn

Afgesproken wordt dat op woensdag 13 september, 19.00 uur het volgende omwonendenoverleg zal 
plaatsvinden. Een uitnodiging voor dit overleg volgt nog per e-mail, evenals een agenda voor het 
overleg.

Omwonenden geven aan dat ze zich zorgen maken over de samenstelling van de 300 asielzoekers in 
het Van der Valk hotel. De samenstelling van de groep is altijd divers, maar wordt bepaald door het 
COA.



Wed, 13 Sep 2023 10:58:10 +0200
Rianne Donders" < @gemeentemaashorst.nl>

'José van Aaken @gemeentemaashorst.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>; @gemeentemaashorst.nl>;

@gemeentemaashorst.nl>

Rianne, bijgesloten alvast de inventarisatie van de vragen en opmerkingen die tijdens de bijeenkomst op 10 juli zijn ingeleverd.

is wel geïnformeerd en heeft

We zullen vandaag een leesbaarder overzicht maken van gestelde vragen en opvolging.

Groet,

From:
Sent: 
To:
Cc:

Subject: 
Attachments:

We hebben nog niet van elke discipline in huis de antwoorden/reactie. 
gereageerd.

inventarisatie vragen ingediend 10 juli
Uitwerking kaartjes infobijeenkomst 10072023 met antwoorden_vl.xlsx
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Wed, 13 Sep 2023 13:39:48 +0200

Rianne Donders" <

Mijn voorzet voor een reactie:

Groet,

Er is overigens veel belangstelling van de pers voor de commissievergadering. Zelfs Hart vNL heeft al gebeld. Ik moet hier nog 
over afstemmen met de Griffie.

Vraag Dtv: kunnen jullie mij, ter voorbereiding, uitleggen wat de commissie en uiteindelijk de raad precies te zeggen heeft over 
de komst van de opvang?

From:
Sent:
To:
Cc:
Subject:
Importance:

persvraag over commissievergadering morgen 
High

@gemeentemaashorst.nl>
@gemeentemaashorst.nl>

Dtv stelt onderstaande vraag ter voorbereiding van de commissievergadering morgen. Kun jij me helpen bij de 
beantwoording? (conform laatste versie RIB)

5.1.2.e
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Concept



Wed, 13 Sep 2023 14:15:19 +0200
Rianne Donders" < @gemeentemaashorst.nl>

Beste Rianne,

Bijgevoegd de aangepaste versie van de agenda.

Gr

Aan: Rianne Donders < @gemeentemaashorst.nl>
Onderwerp: documenten ter voorbereiding 2e omwonendenoverleg

Beste Rianne,

Vanuit COA:

Gr,

maashorst

@gemeentemaashorst.nl
Werkdagen:

FW: documenten ter voorbereiding 2e omwonendenoverleg
Notulen omwonendenoverleg 21082023. docx. Agenda 2e omwonendenoverleg asielopvang Vd Valk

Van:
Verzonden: woensdag 13 september 2023 10:05

Ter voorbereiding op het 2e omwonendenoverleg van vanavond, 19.00 uur, stuur ik je hierbij de agenda (overleg vanavond) en de 
notulen van het 16 omwonendenoverleg. De agenda is nog niet gedeeld met de omwonenden, maar zal vanavond ter vergadering 
worden uitgereikt.

From:
Sent:
To:
Subject:
Attachments:
13092023.docx

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83 
5400 AB UDEN
T 0413 -28 19 11

Vanuit de gemeente Maashorst zijn onderstaande personen aanwezig: 
• Rianne Donders
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maashorst

Opening1.

2. Vaststellen van het verslag van het 1e omwonendenoverleg 21-08-2023

3. Toelichting proces sinds vorig omwonendenoverleg

Schouw4.

5. Rondvraag

Sluiting6.

1/1

Aanvang: 
Locatie:

19.00 uur
C.00.14 (Gemeentehuis)

Agenda 2e omwonendenoverleg
13 september 2023



Wed, 13 Sep 2023 14:51:20 +0200
Rianne Donders" <

@gemeentemaashorst.nl>; "
Cc:

@gemeentemaashorst.nl>; @gemeentemaashorst.nl>; "

vervolgproces noodopvang asielzoekers Van der Valk incl RIB_v5.docx

Hoi José, Rianne,

Zie bijlage voor de definitieve concepten van het CA en RIB.

Met vriendelijke groet,

maashorst

@gemeentemaashorst.nl
Werkdagen:

From:
Sent: 
To:

Subject: 
Attachments:

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, 
verwijderen. Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83 
5400 AB UDEN
T 0413 -28 19 11

@gemeentemaashorst.nl>; "José van Aaken
< @gemeentemaashorst.nl>

@gemeentemaashorst.nl>;"

@gemeentemaashorst.nl>
CA en RIB vervolg
20230913 RIB vervolgproces noodopvang asielzoekers Van der Valk_v5.docx, 20230913 CA
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Wed, 13 Sep 2023 15:10:59 +0200
Rianne Donders" < @gemeentemaashorst.nl>

Hoi Rianne,

Zie bijgevoegd het veiligheids- en omgevingsplan.

Met vriendelijke groet,

maashorsT

@gemeentemaashorst.nl
Werkdagen:

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de 
afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, verwijderen. 
Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer

Veiligheidsplan AZC
Veiligheids- en omgevingsplan maashorst v2.6 CONCEPT.docx

From:
Sent:
To:
Subject:
Attachments:

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83 
5400 AB UDEN
T0413 -g
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Wed, 13 Sep 2023 16:23:45 +0200
Rianne Donders" < @gemeentemaashorst.nl>

Hartelijke groet.

/

maashorst

@gemeentemaashorst.nl

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, 
verwijderen. Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer.

Rianne, ik heb me ff kwaad gemaakt vandaag: bijgesloten een leesbare versie van de vragenkaartjes die we 10/7 hebben 
ontvangen mét de antwoorden zoals tot nu toe verzameld.

overzicht vragen 10 juli (leesbare vertaling van xcell-bestand) 
Vragen die u inleverde tijdens de bijeenkomst op 10 juli 2023.docx 
High

From:
Sent:
To:
Subject: 
Attachments:
Importance:

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83 
5400 AB UDEN
T0413 -g
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maashorst

Vragen die u inleverde tijdens de bijeenkomst op 10 juli 20231

Vragen over de omgeving

Vragen over veiligheid en overlast

1 Niet alle vragen/opmerkingen staan letterlijk in dit overzicht. Vragen/opmerkingen over andere kwesties dan de asielopvang zijn hier nu
niet opgenomen. Vragen van verschillende personen over hetzelfde onderwerp zijn samengevoegd.

1

Vraag/opmerking Reactie

Vraag/opmerking Reactie

Zorg voor voldoende prullenbakken op de route 
richting het centrum en voldoende pendelbussen, 
zodat mensen niet allemaal door de tunnel hoeven.

De loopbrug staat op de gespreksagenda voor onze 
afstemming met het COA. We gaan kijken óf en zo ja 
hoe deze kan worden aangepast.

De looproutes richting het centrum en de fietstunnel 
staan op de gespreksagenda voor onze afstemming 
met het COA. Er worden afspraken over opgenomen 
in het veiligheidsplan.

Zorg vanaf het begin dat er vertrouwen wordt 
opgebouwd en dat de communicatie met de 
omgeving op een permanente wijze wordt 
georganiseerd.

De toepassing van camera's (wel/niet en locatie) 
wordt opgenomen in het veiligheidsplan.
In het veiligheidsplan worden hierover afspraken 
vastgelegd. Het COA zorgt voor een meldpunt dat 
24/7 bereikbaar is.
De loop- en vervoersroutes richting het centrum en 
de fietstunnel staan op de gespreksagenda voor

Om goed contact te houden met de directe omgeving 
is op 10/7 aan de direct omwonenden gevraagd of ze 
belangstelling hebben voor deelname aan een 
periodiek omwonendenoverleg. Mensen konden zich 
aanmelden met een kaartje. Dit overleg zien we als 
een afvaardiging van de grotere groep omwonenden. 
De groep bestaat uit 12 omwonenden (één persoon 
per adres). Namens de gemeente nemen in elk geval 
de burgemeester en projectmanager deel. Doel van 
het overleg: informeren over de voortgang (wat is al 
gebeurd, wat moet nog gebeuren?) en vragen naar 
aandachtspunten die we nog niet of onvoldoende in 
beeld hebben. De groep komt ongeveer een keer in 
de 2 a 3 weken bij elkaar. De eerste bijeenkomst was 
op maandag 21 augustus, de tweede op woensdag 13 
september. Na de opening van de asielopvang neemt 
het COA de regie over voor dit overleg.
Een buurtschouw is inderdaad onderdeel van de 
voorbereiding van de opvang. Hiervoor worden nog 
afspraken gemaakt.
Als er gedurende de periode van asielopvang plannen 
zijn tot verkoop van uw woning kijken we of er sprake 
is van recht op nadeelcompensatie. Met de 
bewoners/eigenaren die nu al plannen hebben voor 
verkoop gaan we in overleg.

Houd een buurtschouw om te kijken welke plekken 
nog aangepakt kunnen worden (overdag+avond) met 
de buurt.
Voorstel: als verkoop in november 2023 niet 
doorgaat dan kan de gemeente het huis ook kopen.

Vanuit ons en omwonenden zouden wij graag de 
loopbrug richting muziekwijk zo aanpassen dat 
iedereen er goed overheen kan fietsen. Zo kunnen wij 
de tunnel vermijden.
Ik maak me zorgen over de infrastructuur en "de loop' 
naar het centrum. Met name de tunnel bij Van der 
Valk. Zijn er mogelijkheden om bijvoorbeeld een 
fietsbrug naast de loopbrug te creëren om meer 
doorloop te hebben?
Er moeten camera's komen bij de fietstunnels en 
Handwijzerstraat.
Tot wie kunnen we ons melden als er overlast wordt 
veroorzaakt?



maashorst

Komt er nu eindelijk een geluidswal?

Hoe gaan jullie overlast beperken?

Vragen over nadeelcompensatie

Krijgen omwonenden een schadevergoeding?

Vragen over de asielzoekers

Welke asielzoekers komen er?

2

Vraag/opmerking Reactie

Vraag/opmerking Reactie

Bij het Foodcourt zijn veel hangjongeren. Let op dat 
dit niet gaat botsen met de asielzoekers.

Zorg voorgoede interessante activiteiten, zodat ze 
graag deelnemen.

Waarom worden er asielzoekers opgevangen in 
Maashorst, terwijl er al veel Oekraïners zijn 
opgenomen?

Kan het fietspoortje aan de achterzijde van het hotel 
worden afgesloten?

Waarom komen er 300 mensen en niet 'maar' 225 
(zoals de omvang van de opgave voor Maashorst)?
Is het niet beter om de asielzoekers meer te spreiden 
over onze gemeente. Dan gaat ook de integratie met 
lokale bevolking gemakkelijker.

Er bestaat niet zoiets al compensatie van emotionele 
schade. Wel kan sprake zijn van recht op 
nadeelcompensatie. Bijvoorbeeld als u uw huis wil 
verkopen gedurende de periode van opvang en 
daarbij nadeel ondervindt van de nabijheid van de 
opvang. In dat geval kunt u nadeelcompensatie 
aanvragen.
We gaan in overleg met bewoners/ eigenaren die 
hier nu al mee te maken hebben/krijgen 
(bijvoorbeeld omdat ze aan het bouwen zijn of 
omdat hun huis nu al te koop staat). Planschade is bij 
deze vorm van asielopvang juridisch niet van 
toepassing.

onze afstemming met het COA. Er worden afspraken 
over opgenomen in het veiligheidsplan.
Het Foodcourt staat op de gespreksagenda voor 
onze afstemming met het COA. Er worden afspraken 
over opgenomen in het veiligheidsplan.
Het terrein, de omheining (inclusief het fietspoortje) 
staan op de gespreksagenda voor onze afstemming 
met het COA. Er worden afspraken over opgenomen 
in het veiligheidsplan.
De geluidswal vormt onderdeel van de afronding van 
het project Uden-Noord en maakt geen onderdeel 
uit van het project asielopvang.
Door duidelijke afspraken en goede samenwerking 
tussen COA, gemeente en politie (die we zoveel 
mogelijk vastleggen in een veiligheidsplan).

Het COA biedt diverse activiteiten aan de bewoners 
aan. Dit vormt onderdeel van de afspraken die we 
maken met het COA.
Het verzoek van het COA betreft de opvang van 300 
personen. Dit aantal is mogelijk binnen de beoogde 
locatie. Daarnaast is het COA verantwoordelijk voor 
de opvang en bij een aantal van 300 zijn er meer 
mogelijkheden in onder meer de faciliteiten die 
geboden worden door het COA, zoals meer 
begeleiding en gezondheidszorg.
Wie er straks precies in het hotel komen wonen, 
wordt bepaald door het COA. Dat is nu nog niet 
bekend. Dit is afhankelijk van de instroom van 
asielzoekers in Ter Apel en de bezetting van locaties 
die worden gesloten.
Er is een grote behoefte aan opvangplaatsen voor 
zowel asielzoekers als Oekraïners. Wij willen graag 
onze maatschappelijke verantwoordelijkheid nemen



maashorst

Waar blijven de asielzoekers na 3 jaar?

Vragen over de historie en toekomstige ontwikkeling van het gebied Uden-Noord

?Waar was

1.

2.

3.

3

Vraag/opmerking Reactie

Er worden steeds bestemmingsplannen gewijzigd 
waarvan de aan- en omwonenden nooit op de hoogte 
worden gesteld.

In hoeverre kunt u garanderen dat Van der Valk over 3 
jaar weer hotel wordt? Dat asielzoekers elders 
geplaatst worden?

Waarom heeft de driehoek Handwijzerstraat-Looweg- 
Nistelrodeseweg nog steeds géén woonbestemming 
(evt. met werkbestemming)?

structurele oplossingen voor de problemen die 
nu nog worden ervaren als gevolg van de 
realisatie van m.n. het Foodcourt en in 
mindere mate het Van der Valk hotel en het 
ziekenhuis.
De toekomstplannen van en voor Van der Valk 
voor na de asielopvangperiode. De bedoeling is 
om die plannen de komende drie jaar definitief 
te maken en de vereiste procedures alvast te 
doorlopen, zodat over drie jaar direct met de 
uitvoering kan worden begonnen.
De uitgifte van twee percelen -in eigendom bij 
de gemeente- die onderdeel uitmaken van de 
GREX Uden-noord II (één ten oosten en één 
ten westen van Van der Valk).

is niet betrokken bij de asielopvang. Hij is 
projectleider van het project 'Uden-Noord II'. In die 
hoedanigheid is hij bezig met:

om mensen die zijn gevlucht menswaardig onderdak 
te bieden.
De asielopvang sluit na 3 jaren (op 1 oktober 2026). 
Het is nu nog niet bekend waar de asielzoekers die 
er dan nog verblijven naartoe gaan.

Dit is een harde voorwaarde voor het college van 
B&W, die wordt vastgelegd in een overeenkomst 
met Van der Valk.
We weten nu nog niet waar de asielzoekers dan 
naartoe gaan.
Deze driehoek heeft wél (grotendeels) een 
woonbestemming (zie ook het fragment van de 
plattegrond horende bij het Bestemmingsplan 
Omgeving Nistelrodeseweg - vastgesteld 20 
januari 2020 onderin dit document). De twee 
percelen aan de Nistelrodeseweg hebben in de 
basis een agrarische bestemming, maar hebben 
ook de aanduiding Wetgevingszone - 
wijzigingsgebied 1. Dit maakt een binnenplanse 
wijziging (bevoegdheid college) mogelijk naar 
'Wonen'.
Het perceel in de hoek Looweg-Handwijzerstraat is 
het enige perceel waarop -direct of indirect- géén 
woonbestemming rust. Dat perceel heeft de 
bestemming Natuur en maakt onderdeel uit van 
het NNB (Natuurnetwerk Brabant).
Er zijn voor dit gebied niet steeds 
bestemminsplannen gewijzigd. Het huidige 
bestemmingsplan dateert uit 2020 en vervangt 
drie eerdere bestemmingsplannen, te weten: 
- Buitengebied 1983 
- Buitengebied 2006

5.1.2.e 5.1.2.e
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Overige vragen

Wat gaat deze opvang kosten voor de gemeente?
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Vraag/opmerking Reactie

Fragment van de plattegrond horende bij het Bestemmingsplan Omgeving Nistelrodeseweg - vastgesteld 20 
januari 2020:

Het uitgangspunt is dat de opvang budgetneutraal 
wordt uitgevoerd. De kosten kunnen worden 
gedeclareerd bij het Rijk (via het COA).
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Looweg-Nistelrodeseweg.
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Griffie | Gemeente Maashorst'
Wed, 13 Sep 2023 16:32:53 +0200

@gemeentemaashorst.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>; @gemeentemaashorst.nl>

Rianne Donders" < @gemeentemaashorst.nl>;Cc:

Subject:

Beste en

Met vriendelijke groet,

maashorst

Werkdagen:

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de 
afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, verwijderen. 
Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer.

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83

From:
Sent: 
To:

Een aantal fracties heeft aangegeven agendapunt 8a RIB Noodopvang asielzoekers in de commissie S&B van morgenavond te 
willen bespreken. Dat betekent dat jullie aanwezigheid in de vergadering in principe gewenst is. Dat stemmen jullie natuurlijk het 
beste met de portefeuillehouder af.

5400 AB UDEN
T0413 - | 06-

@gemeentemaashorst.nl

@gemeentemaashorst.nl>
Bespreken agendapunt 8a RIB Noodopvang asielzoekers in commissie S&B morgen
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'José van Aaken
Wed, 13 Sep 2023 18:34:15 +0200

Rianne Donders" < @gemeentemaashorst.nl>

vervolgproces noodopvang asielzoekers Van der Valk_v5JA.docx

Een nieuwe poging. Groet José

Collegevoorstel en RIB noodopvang
20230913 CA vervolgproces noodopvang asielzoekers Van der Valk incl RIB_v5JA.docx, 20230913 RIB

From:
Sent:
To:
Subject:
Attachments:
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Wed, 13 Sep 2023 20:23:09 +0200

Cees Keizer" <cees.keizer@raad.GemeenteMaashorst.nl>

asielzoekers Van der Valk Uden.pdf, Bijlage 2 - Beantwoording vragen huisvesting asielzoekers Van der Valk Uden.pdf
HighImportance:

Beste fractievoorzitter en collegeleden,

Met vriendelijke groet,

maashorsT

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de 
afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, verwijderen. 
Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer.

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83

From:
Sent: 
To:
Cc:

Subject: 
Attachments:

Inbreng UdenPlusLanderd en SP over opvang asielzoekers
Inbreng UdenPlusLanderd en SP over opvang asielzoekers.pdf. Bijlage 1 - Vragen huisvesting

'Griffie | Gemeente Maashorst" <griffie@gemeentemaashorst.nl>
gertrude.vissers@raad.gemeentemaashorst.nl" <gertrude.vissers@raad.gemeentemaashorst.nl>;

Op verzoek van de fracties van UdenPlusLanderd en de SP verstuur ik hierbij aan u een inbreng van deze fracties ter 
voorbereiding op agendapunt 8.a, de Raadsinformatiebrief Voortgangsbericht voorbereiding noodopvang asielzoekers, van de 
vergadering van de commissie Samenleving en Bestuur van morgen. Namens deze partijen verzoek ik dit onder de aandacht te 
brengen van de personen die morgen het woord hierover zullen voeren.

5400 AB UDEN
T0413 - | 06 -

@gemeentemaashorst.nl
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UdenPlusLanderd en de SP hebben, via de griffie, juridisch advies gevraagd over de opvang van
asielzoekers in het Van der Valk-hotel. De griffie heeft specialist decentraal
overheidsrecht, gevraagd een advies uit te brengen. Wij verwijzen naar bijlage 1 voor de vragen
die wij hebben gesteld en bijlage 2 voor de antwoorden van Uit de

1.

2waarin staat dat formeel de raad beslist over de opvang van asielzoekers.
2.

3.

of

aangeeft, dat het de raad is die besluit over het opvang3 en negeert, zoals

1

Tijdens de vergadering van 6 juli 2023 heeft de burgemeester op vragen van 
de raad nog een beslissende bevoegdheid heeft, verwezen naar het afgeven van een
omgevingsvergunning. Dit maakt volgens haar dat het college bevoegd is om een besluit te 
nemen over de opvang van asielzoekers in het hotel. Dit houdt echter alleen rekening met spoor

van asielzoekers (spoor 1). Ook negeert het dat het college in de procedure tot het wijzigen van 
de erfpachtovereenkomst de raad om wensen en bedenkingen moet vragen (spoor 2).

antwoorden concluderen wij dat er drie sporen zijn waarop de gemeente aan zet is bij de 
opvang van asielzoekers in het hotel. Dit zijn:

De wijziging van de erfpachtovereenkomst tussen de gemeente en Van der Valk. In de 
overeenkomst staat dat het pand gebruikt moet worden voor het exploiteren van (kort 
weergegeven) een hotel/restaurant. Omdat de opvang van asielzoekers niet past binnen 
deze overeenkomst, moet de overeenkomst gewijzigd worden. In de Gemeentewet staat dat 
als een wijziging van een overeenkomst ingrijpende gevolgen heeft voor de gemeente, het 
college de raad in de gelegenheid moet stellen om wensen en bedenkingen in te brengen. 
De heer Schuwer geeft aan dat deze wijziging, het opvangen van asielzoekers in plaats van 
het exploiteren van een hotel, ingrijpende wijzigingen heeft voor de gemeente. Het college 
moet daarom via een raadsvoorstel de raad om wensen en bedenkingen vragen op de 
wijziging van de overeenkomst die het opvangen van asielzoekers in het hotel mogelijk 
maakt (zie antwoord 2 in bijlage 2). Het college moet de raad de gelegenheid geven om 
tijdens een raadsvergadering te debatteren over mogelijke wensen en bedenkingen, 
amendementen in te dienen en uiteindelijk over het voorstel van het college te stemmen. 
Het opvallende is dat het college in antwoorden op schriftelijke vragen van 
UdenPlusLanderd wel aangeeft dat een besluit tot het opvangen van asielzoekers “een 
voorzienbare maatschappelijke impact” (dus ingrijpende wijzigingen) heeft en zelfs verwijst 
naar het artikel uit de Gemeentewet over de procedure om te komen tot wensen en 
bedenkingen (artikel 169 lid 4 van de Gemeentewet). Het college heeft echter geen enkel 
voorstel gedaan om deze procedure te volgen.
Het ruimtelijke spoor. Het bestemmingsplan staat de opvang van asielzoekers niet toe. Het 
college heeft de bevoegdheid om een omgevingsvergunning af te geven om tijdelijk af te 
wijken van het bestemmingsplan. Hierbij is de gemeenteraad niet in beeld (zie antwoord 6 
in bijlage 2).

Inbreng UdenPlusLanderd en SP over opvang asielzoekers
voor de commissievergadering Samenleving en Bestuur van 14 september 2023

Het besluiten om mee te werken aan de opvang van asielzoekers in het hotel.
geeft aan dat het gemeenteraad het bevoegde orgaan is om hierover besluiten te 

nemen, als hoogste orgaan van de raad (zie antwoord 3 in bijlage 2). Dit betekent dat de 
raad in een raadsvergadering een besluit had moeten nemen over de opvang. Dit is in lijn 
met een blog van docent/onderzoeker staats- en bestuursrecht aan de Vrije Universiteit, 
Rob de Greef over dit onderwerp1 en in lijn met de handreiking ‘Proces tot realisatie 
opvanglocatie asielzoekers’ van de Vereniging van Nederlandse Gemeenten en het COA,

1 Zie www.gemeente.nu/blog/wie-beslist-lokaal-over-de-opvang-van-asielzoekers/.
2 Zie Proces tot realisatie opvanglocatie asielzoekers (vng.nl), pagina 15.
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o
o

Over het voorgaande, wie de bevoegdheid heeft, heeft UdenPlusLanderd ook al schriftelijke 
vragen gesteld, maar hierop is geen duidelijk en eenduidig antwoord gekomen. 
UdenPlusLanderd is teleurgesteld over de kwaliteit van de beantwoording van de 
schriftelijke vragen.

Op enig moment heeft zij daarvoor draagvlak gezocht en gekregen binnen het college; 
De burgemeester is vanuit haar functie te bezien als initiatiefnemer voor de 
besluitvorming over de asielopvang en daarop primair aanspreekbaar.

Wij verzoeken de verschillende fracties om hiermee rekening te houden tijdens de vergadering 
van de commissie Samenleving en Bestuur van 14 september 2023. Het voorgaande - en 
andere aspecten van de opvang - roept bij ons in ieder geval aanvullend op de door gestelde 
technische vragen de volgende politieke vragen op, die wij ook tijdens de vergadering zullen 
stellen:

Waarom heeft het college besloten medewerking te verlenen aan de opvang van 
asielzoekers in het Van der Valk-hotel, zonder dit op voorhand met de raad te overleggen, 
terwijl de raad het hoogste orgaan van de gemeente is en formeel beslist over de opvang 
van asielzoekers?
In de beantwoording van de schriftelijke vragen die UdenPlusLanderd op 30 augustus heeft 
gesteld, geeft het college aan dat formeel het college als dagelijks bestuur beslist over de 
opvang van asielzoekers. Het college geeft aan de (uitvoerings-)verantwoordelijkheid 
hiervoor te hebben. Waarom zou het opvangen van 300 asielzoekers tot het dagelijks 
bestuur van de gemeente horen?
In de handreiking van de VNG en het COA staat dat de raad formeel beslist over de opvang 
van de asielzoekers en dat het beslissen over de opvang in ieder geval in onderling overleg 
tussen raad en college moet plaatsvinden. Waarom handelt het college niet in 
overeenstemming met de handreiking van de VNG en het COA?
In de eerder aangehaalde beantwoording van schriftelijke vragen, geeft het college aan dat 
omdat sprake is van een voorzienbare maatschappelijke impact die het besluit tot het 
opvangen van asielzoekers in een gemeente kan hebben, artikel 169 lid 4 van de 
Gemeentewet relevant is. Dit is de procedure waarbij het college de raad door middel van 
een raadsvoorstel vraagt om tijdens een raadsvergadering wensen en bedenkingen te uiten. 
Waarom geeft het college wel aan dat de zogenaamde procedure van wensen en 
bedenkingen relevant is, maar vraagt het college de raad niet met een raadsvoorstel om 
wensen en bedenkingen?
De burgemeester heeft aangegeven dat zij zelf kan beslissen over de opvang van de 
asielzoekers. Waarop is dit gebaseerd? De heer Schuwer geeft aan dat dit geenszins het 
geval is (zie antwoord 3 in bijlage 2).
Wij hebben het gevoel dat de burgemeester zich (ook) in de media verschuilt achter het 
college, terwijl wij haar als initiatiefneemster zien. Daarom voor alle duidelijkheid graag 
reactie op onderstaande analyse:

In het kader van de besluitvorming, is ook het voortraject van belang. De opvang van 
asielzoekers in het Van der Valk-hotel moet worden gezien als een invulling van de opgave die 
de gemeente Maashorst heeft om asielzoekers op te vangen. Deze opgave staat in het 
regioplan Veiligheidsregio Brabant Noord/Asiel- en Oekraïne-opvang en huisvesting 
vergunninghouders.

In hoeverre is college betrokken bij het opstellen van het regioplan?
Waarom is de raad - gelet op de impact in de gemeenschap - in dit hele proces om tot een 
regioplan te komen, niet betrokken geweest?

geeft aan dat het meest zuiver is om nu de wensen- en bedenkingenprocedure te 
volgen, omdat het college al heeft besloten over de opvang (zie antwoord 3 in bijlage 2).
5.1.2.e
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Naast de vragen over de bevoegdheid om te beslissen over de opvang van asielzoekers, hebben 
wij de volgende vragen over de randvoorwaarden voor de opvang in het Van der Valk-hotel: 
• Welke voorwaarden zijn er gesteld aan de opvang? Wat zijn de inhoudelijke voorwaarden 

die zijn gesteld? In hoeverre zijn hierbij voorwaarden gesteld over de samenstelling van de 
groep asielzoekers die er in het Van der Valk-hotel komen? In welke mate wordt zekerheid 
verschaft dat we te maken krijgen met asielzoekers die echt vluchten voor oorlog en 
geweld?

• Wie is verantwoordelijk voor de veiligheid rondom de opvang? Wat wordt hiervoor geregeld 
en welke afspraken worden hierover gemaakt met het COA, Van der Valk en de politie? In 
hoeverre lopen hierover al gesprekken met de politie?

• Over de relatie met Bernhoven heeft de burgemeester gezegd dat onderwijs en zorg de 
verantwoordelijk van het COA is. Zorgt het COA dan voor extra verpleegkundigen en 
leerkrachten?

• Als alle afspraken zijn gemaakt, worden deze zo open mogelijk gedeeld met de raad, zo is 
eerder aangegeven. Er kon eerder nog niet gezegd worden in welke vorm en hoe ver dat 
gaat. Er kan informatie bij zijn die Van der Valk niet wil delen. Mag het een tikje 
transparanter? Hoe staat het hiermee? Waarom is de informatie die Van der Valk niet wil 
delen niet een showstopper? Waarom kiest het college hierbij voor een volgzame rol, zonder 
duidelijk zijn voorwaarden en grenzen te stellen?

• In hoeverre kan de raad nog wensen en bedenkingen uiten over de opvang van de 
asielzoekers, bijvoorbeeld over de samenstelling van de groep asielzoekers die in het hotel 
wordt opgevangen? Als de raad hierover wensen en bedenkingen uit, hoe hard is dat dan? 
Wat gebeurt er als het COA en/of Van der Valk niet willen voldoen aan de wensen van de 
raad?

Ten slotte hebben wij nog een aantal vragen over de diverse bijeenkomsten die zijn of nog 
worden gehouden over de opvang van asielzoekers in het Van der Valk-hotel:
• Tijdens de bijeenkomst voor inwoners op 10 juli waren raadsleden niet welkom. Tijdens de 

bijeenkomst van aanstaande maandag wel, maar als toehoorder. Wat is precies het 
principiële verschil tussen de eerste en de tweede bijeenkomst, in termen waarom de 
gemeenteraad nu opeens wel welkom is?

• Tijdens de raadsvergadering van 6 juli heeft de burgemeester aangegeven met de raad van 
gedachten te willen wisselen over het organiseren van een bijeenkomst waarbij de raad 
vragen kan stellen aan het COA en andere betrokkenen. Hoe staat het hiermee? Wanneer 
krijgen raadsleden de kans om vragen aan het COA en andere betrokkenen te stellen?

• Gaat dit nog gebeuren vóór 1 oktober? Hoe hard is die datum van 1 oktober, gelet op de 
hoeveelheid informatie die de raad nog moet ontvangen en de bijeenkomsten die nog 
moeten worden gehouden en georganiseerd?
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Het college antwoordt op vragen van Forum voor Democratie (AZC in het Van der Valk- 
hotel Maashorst - iBabs RIS (bestuurlijkeinformatie.nl) en bijgaand) dat zij in het vierde 
kwartaal van 2022 op de hoogte is gesteld van het idee om asielzoekers op te vangen in 
het Van der Valk hotel, met Van der Valk en het COA als initiators. Had het college in het 
kader van de actieve informatieplicht de raad hierover (al dan niet_in een besloten 
vergadering) destijds moeten informeren?
Het college antwoordt op vragen van UdenPlusLanderd (Opvang asielzoekers Maashorst - 
iBabs RIS (bestuurlijkeinformatie.nl) en bijgaand) dat het college formeel geen 
principebesluit heeft genomen. Maar alleen een positieve grondhouding heeft aangenomen. 
Bijgaand de link naar de openbare besluitenlijst van de collegevergadering van 4 juli 2023: 
Besluitenlijst Vertrouwelijk Collegevergadering 4 juli 2023 (gemeentemaashorst.nl). Deze is 
gepubliceerd op de site van de gemeente Maashorst. Hoe is hetgeen in de 
collegevergadering aan de orde is geweest te kwalificeren? Als besluit? Als 
gespreksoverleg? Zie ook het verslag van de raadsvergadering van 6 juli (Document 
Maashorst - Verslag raadsvergadering 6 juli 2023 - iBabs RIS (bestuurlijkeinformatie.nl) 
waarbij wordt gesproken over een besluit, waarop nog een definitief besluit moet volgen. 
Indien dit als een besluit is te kwalificeren (en zonder te sturen lijkt mij dat het geval) had 
het college niet eerst het (voorgenomen) besluit op grond van artikel 169, vierde lid, van de 
Gemeentewet voor wensen en bedenkingen aan de raad moeten voorleggen? En in hoeverre 
informeert het college in haar antwoorden op schriftelijke vragen in dit licht de raad juist 
door te stellen dat er geen principebesluit is genomen?
De burgemeester heeft in de raadsvergadering van 6 juli gesteld dat zij technisch gezien in 
haar eentje kan besluiten (ze gebruikt daar zelf het woord ‘besluit) maar dat het met het 
college is besproken en dat er instemming is. Klopt het juridisch gezien dat ze besluiten in 
dit dossier alleen zou kunnen nemen? En zo ja, welke besluiten dan?
Behoort de bevoegdheid tot het besluiten om mee te werken aan een opvang asielzoekers 
tot de bevoegdheid van het college of de burgemeester? Of is dit voorbehouden aan de 
raad?
Er is een erfpachtovereenkomst gesloten tussen (destijds) de gemeente Uden en Van der 
Valk. Zie bijgaand. Daarin staat dat de gronden als hotel etc. worden gebruikt. Zie ook 
het addendum dat verwijst naar de intentieovereenkomst. In artikel 8 zijn de verplichtingen 
van de erfpachtster opgenomen. Daarnaast is in artikel 9 ook een en ander bepaald over 
het gebruik. En dat de gemeente ontheffing kan verlenen. Past het in gebruik nemen van 
het hotel als opvanglocatie binnen de erfpachtvoorwaarden? Zo nee, mag het college

Context
Op 4 juli 2023 is het presidium vertrouwelijk (tot 7 juli) geïnformeerd over de (mogelijke) 
opvang van asielzoekers in het Van der Valk hotel in Uden. Besloten is een besloten 
raadsvergadering op 6 juli 2023 over dit onderwerp te beleggen. Hetgeen in die besloten 
vergadering is behandeld is daarna openbaar gemaakt. Naar aanleiding van de gedeelde 
informatie is door verschillende partijen een aantal schriftelijke vragen en technische vragen 
gesteld. Mede naar aanleiding van de antwoorden op schriftelijke vragen is door twee 
raadsleden aan de griffie gevraagd een juridische duiding van de positie van de raad in dit 
dossier te geven. Op 14 september vindt een vergadering van de commissie samenleving en 
Bestuur plaats, waarbij twee raadsinformatiebrieven door de fracties zijn geagendeerd 
(Agenda Maashorst - Commissievergadering Samenleving en Bestuur donderdag 14 september 
2023 19:30 - 22:30 - iBabs RIS (bestuurlijkeinformatie.nl)). Mede afhankelijk van de uitkomsten 
deze vergadering en de juridische positie van de raad wordt door de twee raadsleden een 
afweging gemaakt welk instrument richting de raadsvergadering van 28 september zal worden 
ingezet. Ruim voor 14 september wordt duidelijkheid over de juridische positie van de raad (en 
daarmee college) gevraagd.

bestuurlijkeinformatie.nl
bestuurlijkeinformatie.nl
gemeentemaashorst.nl
bestuurlijkeinformatie.nl
bestuurlijkeinformatie.nl
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zonder de raad in de gelegenheid te stellen om wensen en bedenkingen ter kennis van het 
college te brengen besluiten af te wijken?
Is besluitvorming van de raad vereist indien het hotel als opvanglocatie wordt gebruikt 
gezien het bestemmingsplan? Zie: Ruimtelijkeplannen.nl: Microsoft Word - 0856-11- 
T01.doc (ruimtelijkeplannen.nl) en r NL.IMR0.0856.BPUdenNoord2-VA01 
(ruimtelijkeplannen.nl). Dient het college de raad om een verklaring van geen bedenkingen 
te vragen? Of is dit een bevoegdheid van (enkel) het college (daarbij denk ik met name aan 
artikel 4, aanhef en onder 11 van Bijlage II bij het Besluit omgevingsrecht). Er zijn nu nog 
geen afspraken met de raad gemaakt wanneer om een verklaring van geen bedenkingen 
wordt gevraagd. Een raadsvoorstel hiertoe ligt wel op 28 september voor. Hierbij een link 
naar de commissievergadering waar het voorstel oordeelsvormend voorligt: Agenda 
Maashorst - Commissievergadering Ruimte. Economie en Financiën donderdag 21 
september 2023 19:30 - 22:30 - iBabs RIS (bestuurlijkeinformatie.nl). Is de bouwvergunning 
in dit geval nog relevant? Zie bijgaand antwoord op technische vraag van de SP.
Het college antwoordt op vragen van Forum voor Democratie (AZC in het Van der Valk- 
hotel Maashorst - iBabs RIS (bestuurlijkeinformatie.nl) en bijgaand) dat ergeen sprake is 
van vergunningen die worden ingetrokken, als het gebouw drie jaar lang als opvang voor 
asielzoekers gebruikt zou gaan worden en niet als hotel. Forum voor Democratie vraagt ook 
of er vergunningen vervallen. Daarop geeft het college geen expliciet antwoord. In hoeverre 
zouden de Alcoholwetvergunning, de exploitatievergunning en vergelijkbare vergunningen 
moeten worden ingetrokken of vervallen als het gebouw drie jaar lang als opvang voor 
asielzoekers gebruikt wordt, gelet op bijvoorbeeld artikel 33 van de Alcoholwet?"

Ruimtelijkeplannen.nl
ruimtelijkeplannen.nl
ruimtelijkeplannen.nl
bestuurlijkeinformatie.nl
bestuurlijkeinformatie.nl
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Betreft : beantwoording vragen huisvesting asielzoekers Van der Valk Uden

Zwolle , 10 september 2023

Dag

Per emailbericht d.d. 6 september legde je mij een zevental vragen ter beantwoording voor.

Beantwoording gestelde vragen

1

Dit collegebesluit kan bezwaarlijk anders worden gelezen als "besluit", zonder voorvoegsel 
"principe". Het college merkt in zijn beantwoording op de gestelde vraag het besluit als 
"principebesluit" aan, en suggereert daarmee dat er nog een volgend (definitief) besluit

2. Op pagina 4 van de openbare besluitenlijst van de collegevergadering d.d. 4 juli 2023 staat 
het volgende met zoveel woorden als "besluit" te lezen: "Uit te spreken dat het college wil 
meewerken aan het verzoek van het COA met betrekking tot de realisatie van een tijdelijke 
opvanglocatie van het COA in het Van der Valk Hotel Uden-Veghel voor maximaal 300 
asielzoekers, bij voorkeur met ingang van 1 oktober 2023, gedurende een periode van 
maximaal 3 jaar, onder de volgende voorwaarden (volgt een viertal voorwaarden)".
Voorts is op pagina 4 van genoemde openbare besluitenlijst te lezen: "Openbaarmaking 
achterwege te laten totdat de raad heeft kennis kunnen nemen van het (..) besluit ".

Deze beantwoord ik hieronder, in de volgorde waarin ze zijn gesteld.
Mocht de beantwoording bij jou of jullie nadere vragen oproepen, dan zal ik die graag beantwoorden.

1. Artikel 169 lid 1 Gemeentewet bepaalt dat het college als geheel en elk van zijn leden aan de 
raad verantwoording af te leggen over het door het college gevoerde bestuur. Dit teneinde 
de raad in de gelegenheid te stellen zijn controlerende rol uit te voeren. Het tweede lid van 
dit artikel regelt de zogeheten "actieve inlichtingenplicht": het college is gehouden om uit 
eigen beweging de raad al die informatie te verstrekken die de raad nodig heeft om zijn 
controlerende rol uit te voeren.

Het had op de weg van het college gelegen om de raad in een zo vroeg mogelijk stadium te 
informeren over het idee om asielzoekers op te vangen in het Van der Valk hotel. Het college 
had zich dienen te realiseren dat het op deze voorgenomen schaal huisvesten van 
asielzoekers tot maatschappelijke onrust zou (kunnen) leiden.

Het ligt bij de raad om te bepalen of het mondeling (actief) informeren door het college zou 
plaatsvinden in een openbare dan wel besloten raadsvergadering. Zie in dit verband artikel 
23 lid 2 en 3 Gemeentewet.
Hierbij staat openbaarheid ten principale als hoofdregel voorop, en moet een besloten 
raadsvergadering worden beschouwd als uitzondering op deze hoofdregel.
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Gezien de tot op heden plaatsgehad hebbende ontwikkelingen en de communicatie hierover 
naar o.a. het COA geef ik in overweging de raad alleen in positie te brengen in een wensen- 
en bedenkingenprocedure in relatie tot het aanpassen van de erfpachtovereenkomst.

Hetgeen is toegelicht in de besloten raadsvergadering d.d. 6 juli 2023 en als volgt is verwoord 
in het verslag van die vergadering "Er is nog geen definitief besluit maar de kans dat het niet 
doorgaat is klein." komt neer op een onjuiste verwoording van het collegebesluit zoals is 
vastgelegd in de (hierboven geciteerde) openbare besluitenlijst.

Ook de passage uit het verslag van de besloten raadsvergadering d.d. 6 juli 2023 “Het college 
heeft afgelopen dinsdag besloten om vanuit een bereidwillige houding te kijken naar de 
mogelijkheid van de opvang van 300 asielzoekers in Van der Valk” vormt geen getrouwe 
weergave van het collegebesluit zoals is vastgelegd in de (hierboven geciteerde) openbare 
besluitenlijst.

Op dit moment is er geen formeel-wettelijke grondslag die gemeenten dwingt tot het 
huisvesten van asielzoekers aangezien de Spreidingswet nog niet door Eerste en Tweede 
Kamer is behandeld. Met andere woorden hier is (nog) geen sprake van wettelijk vastgelegde 
taak in medebewind als bedoeld in artikel 108 lid 2 Gemeentewet.
Binnen de bevoegdheidsverdeling zoals in de Gemeentewet is vastgelegd, is daardoor de 
gemeenteraad op grond van artikel 147 lid 2 het bevoegd orgaan.

Huisvesting van asielzoekers in Hotel Van der Valk levert strijd op met artikel 8 lid 1 van de 
erfpachtovereenkomst d.d. 6 september 2011. Onderkend is dat deze erfpachtovereenkomst 
wijziging behoeft. Daartoe is het college bevoegd op grond van artikel 160 lid 1 aanhef en 
sub d. Gemeentewet.

moet worden genomen.
Ook is het niet aan te merken als "positieve grondhouding" vanwege de simpele reden dat 
die woorden nergens in het collegebesluit zijn te lezen.

Als het gaat om de huisvesting van statushouders, is het college op grond van de 
Huisvestingswet het bevoegd gezag.
Uit het collegebesluit d.d. 4 juli 2023 komt echter naar voren dat het gaat om de huisvesting 
van asielzoekers niet zijnde statushouders.

Aangezien het hier gaat om een overeenkomst waarvoor geldt dat dit ingrijpende gevolgen 
heeft voor de gemeente, had het op de weg van het college gelegen om hiervoor in een 
vroegtijdig stadium de raad te informeren en in dat kader de raad op de hoogte stellen dat 
het voornemen bestaat om de erfpachtovereenkomst aan te passen waarbij de raad de 
gelegenheid zou worden geven om hierover wensen en bedenkingen als bedoeld in artikel 
169 lid 4 Gemeentewet ter kennis van het college te brengen.

3. De burgemeester doet deze uitspraak zonder verwijzing naar een wettelijke grondslag 
waaruit zou blijken dat de burgemeester als eenhoofdig bestuursorgaan bevoegd is om de 
onderhavige besluiten te nemen.
Die vermeende wettelijke grondslag ontbreekt. Niet de burgemeester is bevoegd tot het 
nemen van besluiten over de opvang c.q. huisvesting van asielzoekers maar de 
gemeenteraad. Daarbij moet onderscheid worden gemaakt tussen enerzijds asielzoekers en 
anderzijds statushouders. Statushouders zijn asielzoekers die in het bezit zijn van een 
verblijfsvergunning.
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Op de exploitatievergunning is de Algemene Plaatselijke Verordening gemeente Maashorst 
2022 van toepassing. In artikel 1:6 is te lezen dat een vergunning kan worden ingetrokken of

Volgens artikel 3.2 aanhef en sub b. Besluit ruimtelijke ordening is niet het college maar de 
Minister het bevoegd gezag om te beslissen op een aanvraag omgevingsvergunning waar het 
gaat om een activiteit als bedoeld in artikel 2.1 aanhef en sub c. Wet algemene bepalingen 
omgevingsrecht (vergunning voor het gebruik van gronden of bouwwerken in strijd met het 
bestemmingsplan). Gesteld kan namelijk worden dat het hier gaat om verwezenlijking van 
een project van nationaal belang waarbij met toepassing van artikel 2.12, eerste lid, onder a, 
onder 2°, voor zover het betreft de opvang van asielzoekers of andere categorieën 
vreemdelingen, en onder 3°, van de wet, van het bestemmingsplan wordt afgeweken.

Om die reden is geen verklaring van geen bedenkingen van de gemeenteraad vereist. Die 
verklaring is alleen aan de orde als het gaat om een situatie als bedoeld in artikel 2.12, eerste 
lid, onder a, onder 3° Wabo (zogeheten "buitenplanse omgevingsvergunning").

Als de locatie binnen de bebouwde kom is gelegen, kan het college gebruik maken van de 
bevoegdheid als bedoeld in artikel 4 aanhef en sub 11 Bijlage II van het Besluit 
omgevingsrecht.

Het vervallen c.q. intrekken van een vergunning die op de locatie rust is afhankelijk van het 
onderliggende wettelijk kader. Zo geldt voor de Alcoholvergunning het bepaalde in artikel 33 
Alcoholwet: de vergunning vervalt (van rechtswege) als o.a. na onherroepelijk te zijn 
geworden van de vergunning 6 maanden geen gebruik is gemaakt.

Bij de verlening van een omgevingsvergunning "het gebruik van gronden of bouwwerken in 
strijd met het bestemmingsplan" als bedoeld in artikel 2.1 lid 1 aanhef en sub c. Wabo heeft 
de gemeenteraad geen taak c.q. bevoegdheid en komt derhalve hierbij niet in beeld.

Het in gebruik nemen van het hotel als opvanglocatie past niet binnen de 
erfpachtvoorwaarden. Artikel 8 lid 1 van de erfpachtovereenkomst d.d. 6 september 2011 
bepaalt immers met zoveel woorden dat de onroerende zaak overeenkomstig de 
bestemming moet worden gebruikt, te weten het exploiteren van een hotel, restaurant, met 
vergader- en conferentieaccommodatie, terrassen, parkeerfaciliteiten en overige 
voorzieningen.
Zie het slot van de beantwoording van vraag 2 waar het gaat om het betrekken van de raad 
bij het wijzigen van de erfpachtovereenkomst, en het in dat verband gelegenheid geven aan 
de raad van de mogelijkheid wensen en bedenkingen ter kennis van het college te brengen.

Ingevolge artikel 4 aanhef en sub 9 Bijlage II van het Besluit omgevingsrecht valt "het 
gebruiken van bouwwerken, eventueel in samenhang met bouwactiviteiten die de 
bebouwde oppervlakte of het bouwvolume niet vergroten, en van bij die bouwwerken 
aansluitend terrein, mits, voor zover gelegen buiten de bebouwde kom, het uitsluitend 
betreft een logiesfunctie voor werknemers of de opvang van asielzoekers of andere 
categorieën vreemdelingen" aan te merken als een zogeheten "planologisch kruimelgeval" 
als bedoeld in artikel 2.12, eerste lid, onder a, onder 2° Wabo.

Hierover heb ik een opmerking geplaatst bij onderdeel 2. van dit advies. Graag verwijs ik 
daarnaar.
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gewijzigd:
- op grond van een verandering van de omstandigheden of inzichten opgetreden na het 
verlenen van de vergunning of ontheffing, intrekking of wijziging noodzakelijk is vanwege het 
belang of de belangen ter bescherming waarvan de vergunning of ontheffing is vereist, of 
- van de vergunning of ontheffing geen gebruik wordt gemaakt binnen of gedurende een 
daarin gestelde termijn dan wel, bij het ontbreken van een gestelde termijn, binnen een 
redelijke termijn, of
- de houder dit verzoekt.
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'José van Aaken
Wed, 13 Sep 2023 20:39:39 +0200

Rianne Donders" < @gemeentemaashorst.nl>; "Gijs Van Heeswijk

van den Broek" <
'Jeroen van den Heuvel

Cc:

vervolgproces noodopvang asielzoekers Van der Valk_v5JA.docx

Ik stuur zo de RIB naar de griffier zodat die naar de raad gaat.

Fijne avond nog. Groet José

From:
Sent: 
To:

Subject: 
Attachments:

Collega's hierbij het collegevoorstel en raadsinformatiebrief, na goedkeuring van Rianne. Zoals gisteren besproken is de 
strekking hetzelfde gebleven, maar is de taal vereenvoudigd.

@gemeentemaashorst.nl>; "Harold
@gemeentemaashorst.nl>;

@gemeentemaashorst.nl>
collegevoorstel en raadinformatiebrief
20230913 CA vervolgproces noodopvang asielzoekers Van der Valk incl RIB_v5JA.docx, 20230913 RIB

@gemeentemaashorst.nl>; "Franko Van Lankvelt" <
@gemeentemaashorst.nl>; "Ramona Sour" <

@gemeentemaashorst.nl>
< @gemeentemaashorst.nl>;

5.1.2.e
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Griffie | Gemeente Maashorst'
Wed, 13 Sep 2023 22:03:10 +0200
Griffie | Gemeente Maashorst" <griffie@gemeentemaashorst.nl>

Griffiebericht 13 september onder andere over insprekers en raadsinformatiebrief vervolgproces
noodopvang van asielzoekers

Beste raads- en burgerleden,

Hierbij het griffiebericht van 13 september 2023.

het woorden zou voeren bij agendapunt 8.a.
Noodopvang asielzoekers. gaat het woord voeren en
langer met naam vermeld te willen worden op het raadsinformatiesysteem (maar dat

maken gebruik van het recht om in te sprekenen

Ik wens u een fijne avond!

over agendapunt 8.d Raadsvoorstel Verordening en hanteren opstapplaatsen in het kader van leerlingenvervoer. Hun 
inspreekbijdrage is toegevoegd aan het raadsinformatiesysteem.

Bijeenkomst Area en Mooiland op 18 september
Voor 18 september stond er om 19.30 uur een bijeenkomst namens de woningcorporaties Area en Mooiland gepland. Inmiddels 
is er vorige week via het college een uitnodiging voor het als toehoorder bij wonen van de inwonersbijeenkomst voor opvang 
asielzoekers op 18 september aan de raad gestuurd. In overleg met Area, Mooiland, college en de voorzitter van de 
raadswerkgroep is gekeken naar een oplossing. Dat heeft geresulteerd dat de bijeenkomst met Area en Mooiland naar 18.00 uur is 
verzet zodat de raadsleden om 19.15 uur bij de bijeenkomst over opvang asielzoekers kunnen aansluiten. Voor een broodje 
tijdens de bijeenkomst met de corporaties wordt gezorgd. Wilt u zich in verband hiermee uiterlijk maandagochtend 18 september 
10.00 uur bij de griffie (griffie@gemeentemaashorst.nl) aanmelden?

From:
Sent: 
To: 
Subject:

heeft aangegeven niet 
naam wel bekend mag zijn

meisjes en vrouwen in armoede bij agendapunt 3, Spreekrecht.
• Eerder is aangegeven dat ( namens)

Ingekomen stukken
De volgende stukken zijn ingekomen:

• Raadsinformatiebrief Vervolgproces noodopvang van asielzoekers. Deze raadsinformatiebrief is ook toegevoegd aan 
agendapunt 8.a van de commissie S&B van morgen.

• Ontwikkelingen Peel natuurdorpen - buurtschappen. De originele versie staat in iBabs bij nr 634. In de originele versie 
staan de contactgegevens van de afzender. Deze mogen niet extern worden gedeeld.

• Brief met reactie cultuurbeleid 2024-2030 Maashorst. Deze brief is ook toegevoegd aan agendapunt 8.e van de 
commissie S&B van morgen.

Technische vragen gesteld door GroenLinks
GroenLinks heeft technische vragen gesteld over:

• Opstapplaatsen leerlingenvervoer. Deze zijn ook toegevoegd aan agendapunt 8.d van de commissie S&B van morgen.
• Cultuurbeleid gemeente Maashorst 2024-2030. Deze zijn ook toegevoegd aan agendapunt 8.e van de commissie S&B 

van morgen.

Uitnodigingen
• 21 september 2023: Theater Markant Seizoensopening 2023-2024 , U kunt kaarten bestellen die normaal gesproken geld 

kosten. In de gedragscode staat dat raadsleden alleen uitnodigingen accepteren als dat behoort tot de uitoefening van het 
raadswerk. Het is op basis van de gedragscode dus niet de bedoeling gratis kaarten te bestellen en die door bijvoorbeeld 
familie en vrienden te laten gebruiken.

• 31 oktober 2023: bijeenkomst Omgevingswet

Insprekers commissie Samenleving en Bestuur 14 september
• maakt gebruik van het recht om in te spreken over gratis menstruatieproducten voor

binnen de gemeente). De inspreekbijdrage, inclusief bijlage 1 en bijlage 2, is toegevoegd aan het 
raadsinformatiesysteem.

spreekt ook in bij agendapunt 8.a. Noodopvang asielzoekers.
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Met vriendelijke groet,

maashorst

T0413 -

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de 
afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, verwijderen. 
Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer.

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83 
5400 AB UDEN

| 06 -
@gemeentemaasho rst.nl
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Rianne Donders'
Thu, 14 Sep 2023 08:05:27 +0200

@gemeentemaashorst.nl>; "Griffie | Gemeente Maashorst
<griffie@gemeentemaashorst.nl>

gertrude.vissers@raad.gemeentemaashorst.nl @raad.gemeentemaashorst.nl>;Cc:
Cees Keizer" <cees.keizer@raad.GemeenteMaashorst.nl>

Subject: Re: Inbreng UdenPlusLanderd en SP over opvang asielzoekers

@gemeentemaashorst.nl>

@raad.gemeentemaashorst.nl>; Cees Keizer

maashorst

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de 
afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, verwijderen. 
Ga voor onze volledige proclaimer naar gcmccntcmaashorsl.nl/proclaimcr.

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83

From:
Sent: 
To:

CC: gertrude.vissers@raad.gemeentemaashorst.nl
<cees.keizer@raad.GemeenteMaashorst.nl>

Verzonden: Wednesday, September 13, 2023 8:23:09 PM
Aan: Griffie | Gemeente Maashorst <griffie@gemeentemaashorst.nl>

Onderwerp: Inbreng UdenPlusLanderd en SP over opvang asielzoekers
Beste fractievoorzitter en collegeleden,
Op verzoek van de fracties van UdenPlusLanderd en de SP verstuur ik hierbij aan u een inbreng van deze fracties ter 
voorbereiding op agendapunt 8.a, de Raadsinformatiebrief Voortgangsbericht voorbereiding noodopvang asielzoekers, van de 
vergadering van de commissie Samenleving en Bestuur van morgen. Namens deze partijen verzoek ik dit onder de aandacht te 
brengen van de personen die morgen het woord hierover zullen voeren.
Met vriendelijke groet,

Verzonden vanuit Outlook voor iOS
Van: <

5400 AB UDEN
T0413 - | 06 -

@gemeentemaasho rst.nl
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Rianne Donders'

@gemeentemaashorst.nl>; Griffie | Gemeente MaashorstAan:

@raad.gemeentemaashorst.nl>; Cees Keizer

@gemeentemaashorst.nl>Van:

@raad.gemeentemaashorst.nl @raad.gemeentemaashorst.nl>; Cees KeizerCC:

maashorst

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de 
afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, verwijderen. 
Ga voor onze volledige proclaimer naar gcmccntcmaashorsl.nl/proclaimcr.

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83

From:
Sent:
Subject:

Verzonden: Wednesday, September 13, 2023 8:23:09 PM
Aan: Griffie | Gemeente Maashorst <griffie@gemeentemaashorst.nl>

Onderwerp: Re: Inbreng UdenPlusLanderd en SP over opvang asielzoekers
Verzonden vanuit Outlook voor iOS

<griffie@gemeentemaashorst.nl>
CC: gertrude.vissers@raad.gemeentemaashorst.nl
<cees.keizer@raad.GemeenteMaashorst.nl>

<cees.keizer@raad.GemeenteMaashorst.nl>
Onderwerp: Inbreng UdenPlusLanderd en SP over opvang asielzoekers
Beste fractievoorzitter en collegeleden,
Op verzoek van de fracties van UdenPlusLanderd en de SP verstuur ik hierbij aan u een inbreng van deze fracties ter 
voorbereiding op agendapunt 8.a, de Raadsinformatiebrief Voortgangsbericht voorbereiding noodopvang asielzoekers, van de 
vergadering van de commissie Samenleving en Bestuur van morgen. Namens deze partijen verzoek ik dit onder de aandacht te 
brengen van de personen die morgen het woord hierover zullen voeren.
Met vriendelijke groet,

5400 AB UDEN
T0413 -

Thu, 14 Sep 2023 08:07:30 +0200
Fwd: Inbreng UdenPlusLanderd en SP over opvang asielzoekers

| 06
@gemeentemaashorst.nl

Verzonden vanuit Outlook voor iOS
Van: Rianne Donders < @gemeentemaashorst.nl>
Verzonden: Thursday, September 14, 2023 8:05:27 AM
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Rianne Donders'
Thu, 14 Sep 2023 09:25:16 +0200
Rianne Donders" < @gmail.com>

asielzoekers Van der Valk Uden.pdf, Bijlage 2 - Beantwoording vragen huisvesting asielzoekers Van der Valk Uden.pdf

@gemeentemaashorst.nl>

@raad.gemeentemaashorst.nl @raad.gemeentemaashorst.nl>; Cees KeizerCC:

maashorst

T0413 -

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de 
afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, verwijderen. 
Ga voor onze volledige proclaimer naar gcmccntcmaashorsl.nl/proclaimcr.

Verzonden: Wednesday, September 13, 2023 8:23:09 PM
Aan: Griffie | Gemeente Maashorst <griffie@gemeentemaashorst.nl>

Fwd: Inbreng UdenPlusLanderd en SP over opvang asielzoekers
Inbreng UdenPlusLanderd en SP over opvang asielzoekers.pdf. Bijlage 1 - Vragen huisvesting

<cees.keizer@raad.GemeenteMaashorst.nl>
Onderwerp: Inbreng UdenPlusLanderd en SP over opvang asielzoekers
Beste fractievoorzitter en collegeleden,
Op verzoek van de fracties van UdenPlusLanderd en de SP verstuur ik hierbij aan u een inbreng van deze fracties ter 
voorbereiding op agendapunt 8.a, de Raadsinformatiebrief Voortgangsbericht voorbereiding noodopvang asielzoekers, van de 
vergadering van de commissie Samenleving en Bestuur van morgen. Namens deze partijen verzoek ik dit onder de aandacht te 
brengen van de personen die morgen het woord hierover zullen voeren.
Met vriendelijke groet,

Verzonden vanuit Outlook voor iOS
Van: <

From:
Sent:
To:
Subject:
Attachments:

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83 
5400 AB UDEN

| 06 -
@gemeentemaasho rst.nl
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Rianne Donders'
Thu, 14 Sep 2023 10:03:35 +0200
'José van Aaken @gemeentemaashorst.nl>; "Franko Van Lankvelt'

Subject:

https://lokaleregelgeving.overheid.n1/CVDR663551/l

Verzonden vanuit Outlook voor iOS

From:
Sent: 
To:

@gemeentemaashorst.nl>
Gedoogbeschikking Noodopvang voor vluchtelingen en/of asielzoekers op het USAG

5.1.2.e

5.1.2.e



Thu, 14 Sep 2023 10:08:12 +0200
Rianne Donders" < @gemeentemaashorst.nl>

RE: Inbreng UdenPlusLanderd en SP over opvang asielzoekers

Beste Rianne,

Met vriendelijke groet,

maashorsT

Van: Rianne Donders < @gemeentemaashorst.nl>
Verzonden: donderdag 14 september 2023 08:05

@gemeentemaashorst.nl>; Griffie | Gemeente Maashorst

@raad.gemeentemaashorst.nl; Cees Keizer <cees.keizer@raad.GemeenteMaashorst.nl>CC:
Onderwerp: Re: Inbreng UdenPlusLanderd en SP over opvang asielzoekers

Verzonden vanuit Outlook voor iOS

@gemeentemaashorst.nl>Van:

@raad.gemeentemaashorst.nl @raad.gemeentemaashorst.nl>; Cees KeizerCC:

Beste fractievoorzitter en collegeleden,

Je hebt een antwoord op de inbreng van UPL en SP gestuurd, zonder inhoud. Ik vermoed datje bedoeld hebt het bericht door te 
sturen. Klopt dat?

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de 
afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, verwijderen. 
Ga voor onze volledige proclaimer naar gcmccntcmaashorsl.nl/proclaimcr.

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83

Verzonden: Wednesday, September 13, 2023 8:23:09 PM
Aan: Griffie | Gemeente Maashorst <griffie@gemeentemaashorst.nl>

ccees.keizer@raad.GemeenteMaashorst.nl>
Onderwerp: Inbreng UdenPlusLanderd en SP over opvang asielzoekers

Op verzoek van de fracties van UdenPlusLanderd en de SP verstuur ik hierbij aan u een inbreng van deze fracties ter 
voorbereiding op agendapunt 8.a, de Raadsinformatiebrief Voortgangsbericht voorbereiding noodopvang asielzoekers, van de 
vergadering van de commissie Samenleving en Bestuur van morgen. Namens deze partijen verzoek ik dit onder de aandacht te 
brengen van de personen die morgen het woord hierover zullen voeren.

Aan: <
<griffie@gemeentemaashorst.nl>

5400 AB UDEN
T0413 -

From:
Sent: 
To: 
Subject:

| 06 -
@gemeentemaashorst.nl
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Met vriendelijke groet,

maashorst

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de 
afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, verwijderen. 
Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer .

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83
5400 AB UDEN
T0413 - | 06 -

@gemeentemaashorst.nl
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Rianne Donders'
Thu, 14 Sep 2023 10:09:56 +0200

@gemeentemaashorst.nl>
Re: Inbreng UdenPlusLanderd en SP over opvang asielzoekers

nou, dat was dan per ongeluk :) ik heb niets geantwoord.
Maar wil graag met jou en en José over dit advies.

@gemeentemaashorst.nl>
Verzonden: Thursday, September 14, 2023 10:08:12 AM
Aan: Rianne Donders < @gemeentemaashorst.nl>

maashorst

Van: Rianne Donders < @gemeentemaashorst.nl>
Verzonden: donderdag 14 september 2023 08:05

@gemeentemaashorst.nl>; Griffie | Gemeente Maashorst

@raad.gemeentemaashorst.nl; Cees Keizer <cees.keizer@raad.GemeenteMaashorst.nl>CC:

@gemeentemaashorst.nl>Van:

@raad.gemeentemaashorst.nl @raad.gemeentemaashorst.nl>; Cees KeizerCC:

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de 
afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, verwijderen. 
Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer.

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83

Verzonden: Wednesday, September 13, 2023 8:23:09 PM
Aan: Griffie | Gemeente Maashorst <griffie@gemeentemaashorst.nl>

Onderwerp: Re: Inbreng UdenPlusLanderd en SP over opvang asielzoekers 
Verzonden vanuit Outlook voor iOS

ccees.keizer@raad.GemeenteMaashorst.nl>
Onderwerp: Inbreng UdenPlusLanderd en SP over opvang asielzoekers
Beste fractievoorzitter en collegeleden,
Op verzoek van de fracties van UdenPlusLanderd en de SP verstuur ik hierbij aan u een inbreng van deze fracties ter 
voorbereiding op agendapunt 8.a, de Raadsinformatiebrief Voortgangsbericht voorbereiding noodopvang asielzoekers, van de 
vergadering van de commissie Samenleving en Bestuur van morgen. Namens deze partijen verzoek ik dit onder de aandacht te 
brengen van de personen die morgen het woord hierover zullen voeren.
Met vriendelijke groet,

Onderwerp: RE: Inbreng UdenPlusLanderd en SP over opvang asielzoekers
Beste Rianne,
Je hebt een antwoord op de inbreng van UPL en SP gestuurd, zonder inhoud. Ik vermoed datje bedoeld hebt het bericht door te 
sturen. Klopt dat?
Met vriendelijke groet,

Aan: <
<griffie@gemeentemaashorst.nl>

Verzonden vanuit Outlook voor iOS
Van: <

5400 AB UDEN
T0413 -

Vandaag gaat dit niet meer lukken denk ik. 
Ben je er vanavond bij?

From:
Sent: 
To: 
Subject:

| 06 -
@gemeentemaasho rst.nl
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maashorsT

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de 
afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, verwijderen. 
Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer .

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83
5400 AB UDEN
T0413 - | 06 -

@gemeentemaashorst.nl5.1.2.e
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Bestuurssecretariaat | Gemeente Maashorst'
Thu, 14 Sep 2023 11:20:54 +0200
Bestuurssecretariaat | Gemeente Maashorst" < @gemeentemaashorst.nl>;

@gemeentemaashorst.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>;

@gemeentemaashorst.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>;" @gemeentemaashorst.nl>;

@gemeentemaashorst.nl>; @gemeentemaashorst.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>; @gemeentemaashorst.nl>;

@gemeentemaashorst.nl>; @gemeentemaashorst.nl>; "
@gemeentemaashorst.nl>;

@gemeentemaashorst.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>; @gemeentemaashorst.nl>;

@gemeentemaashorst.nl>; "
@gemeentemaashorst.nl>; "Communicatie

| Gemeente Maashorst" <Communicatie@gemeentemaashorst.nl>; "Griffie | Gemeente Maashorst'
<griffie@gemeentemaashorst.nl>; "Rianne Donders" < @gemeentemaashorst.nl>; "José van Aaken

@gemeentemaashorst.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>;

Beste collega's,

In de bijlage de openbare besluitenlijst van 12 september 2023.

De besluitenlijsten zijn tevens beschikbaar in iBabs onder het kopje "Overzichten'’.

Groet,

@gemeentemaashorst.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>; "

@gemeentemaashorst.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>

@gemeentemaashorst.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>;

From:
Sent: 
To:

Subject: 
Attachments:

Openbare Besluitenlijst 12 september 2023
2023-09-12 Collegevergadering Maashorst - Besluitenlijst Openbaar (voorlopig).pdf

Bestuurssecretariaat | Gemeente Maashorst" < 
@gemeentemaashorst.nl>;

< @gemeentemaashorst.nl>;
< @gemeentemaashorst.nl>;
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Collegevergadering Maashorst - Openbare Besluitenlijst (voorlopig)
12-09-2023Datum

9:30 - 12:00

Voorzitter

Aanwezigen

Afwezigen

Vaststellen besluitenlijst d.d. 05 september 2023

Besluit:

Besluit:

Collegevoorstel: Afhalen maaltijden, Udenseweg 2 (‘t Handelshuys)

Besluit:

Tijd

Locatie

Geen medewerking te verlenen aan het mogelijk maken van het afhalen 
van maaltijden op de locatie Udenseweg 2 in Uden (’t Handelshuys), 
vanwege de in dit voorstel genoemde argumenten.

Phoenix Schaijk

Rianne Donders-de Leest (wnd)

José van Aaken, Harold van den Broek, Rianne Donders-de Leest (wnd), Gijs 
van Heeswijk, Franko van Lankvelt en Ramona Sour

Jeroen van den Heuvel

Collegevoorstel en Raadsinformatiebrief: Vervolgprocedures noodopvang 
van asielzoekers

De openbare besluitenlijst wordt bij het collegevoorstel 
Verkoopovereenkomst Voederheil aangepast, waarbij het besluit wordt 
de koopovereenkomst te sluiten.

1. Akkoord te gaan met het vervolgproces ter voorbereiding van de 
tijdelijke noodopvang van asielzoekers in het Van der Valk Hotel.

2. De raad te informeren over het besloten vervolgproces van de 
tijdelijke noodopvang van asielzoekers in het Van der Valk Hotel met 
bijgevoegde (tweede) raadsinformatiebrief, waarbij portefeuillehouder 
mandaat heeft om de RIB te vereenvoudigen.



Collegevoorstel: Ontwerpwijzigingsplan 'Oudedijk 2c Odiliapeel’

Besluit:

Besluit:

Pagina 2

Collegevoorstel: Ontwikkelingen jeugd en regionaal beleidsprogramma 
jeugd

De formele vaststellingsprocedure te starten door het 
ontwerpwijzigingsplan ‘Oudedijk 2c Odiliapeel’ ter inzage te leggen.

1. In te stemmen met de opinienota ‘Ontwikkelingen jeugd en regionaal 
beleidsprogramma jeugd

2. De opinienota ‘Ontwikkelingen jeugd en regionaal beleidsprogramma 
jeugd’ voor te leggen aan de Commissie Samenleving & Bestuur.



Thu, 14 Sep 2023 13:01:56 +0200
@gemeentemaashorst.nl>

RE: Inbreng UdenPlusLanderd en SP over opvang asielzoekers

Hé Rianne,

maar zou

Met vriendelijke groet,

maashorsT

Van: Rianne Donders < @gemeentemaashorst.nl>
Verzonden: donderdag 14 september 2023 10:10

@gemeentemaashorst.nl>Aan:
Onderwerp: Re: Inbreng UdenPlusLanderd en SP over opvang asielzoekers

nou, dat was dan per ongeluk :) ik heb niets geantwoord.
Maar wil graag met jou en en José over dit advies.
Vandaag gaat dit niet meer lukken denk ik.

Ben je er vanavond bij?

Verzonden vanuit Outlook voor iOS

@gemeentemaashorst.nl>Van:
Verzonden: Thursday, September 14, 2023 10:08:12 AM
Aan: Rianne Donders < @gemeentemaashorst.nl>
Onderwerp: RE: Inbreng UdenPlusLanderd en SP over opvang asielzoekers

Beste Rianne,

Met vriendelijke groet,

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de 
afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, verwijderen. 
Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer.

Lijkt me goed om dit te bespreken. Vanavond ben ik erbij als griffier. Ik weet niet of je mij in Motion had 
je mij dan vanaf dinsdag

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83

Je hebt een antwoord op de inbreng van UPL en SP gestuurd, zonder inhoud. Ik vermoed datje bedoeld hebt het bericht door te 
sturen. Klopt dat?

5400 AB UDEN
T0413 -

From:
Sent: 
To: 
Subject:

| 06 -
@gemeentemaashorst.nl
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maashorsT

Van: Rianne Donders < @gemeentemaashorst.nl>
Verzonden: donderdag 14 september 2023 08:05

@gemeentemaashorst.nl>; Griffie | Gemeente Maashorst

@raad.gemeentemaashorst.nl; Cees Keizer ccees.keizer@raad.GemeenteMaashorst.nl>CC:
Onderwerp: Re: Inbreng UdenPlusLanderd en SP over opvang asielzoekers

Verzonden vanuit Outlook voor iOS

Van: Nathan Gradisen < @gemeentemaashorst.nl>

@raad.gemeentemaashorst.nl @raad.gemeentemaashorst.nl>; Cees KeizerCC:

Beste fractievoorzitter en collegeleden,

Met vriendelijke groet,

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de 
afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, verwijderen. 
Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer.

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83

Verzonden: Wednesday, September 13, 2023 8:23:09 PM
Aan: Griffie | Gemeente Maashorst <griffie@gemeentemaashorst.nl>

ccees. keizer@raad.GemeenteMaashorst.nl>
Onderwerp: Inbreng UdenPlusLanderd en SP over opvang asielzoekers

Op verzoek van de fracties van UdenPlusLanderd en de SP verstuur ik hierbij aan u een inbreng van deze fracties ter 
voorbereiding op agendapunt 8.a, de Raadsinformatiebrief Voortgangsbericht voorbereiding noodopvang asielzoekers, van de 
vergadering van de commissie Samenleving en Bestuur van morgen. Namens deze partijen verzoek ik dit onder de aandacht te 
brengen van de personen die morgen het woord hierover zullen voeren.

Aan: <
<griffie@gemeentemaashorst.nl>

5400 AB UDEN
T0413 - | 06

@gemeentemaashorst.nl
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maashorsT

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de 
afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, verwijderen. 
Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer .

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83
5400 AB UDEN
T0413 - | 06 -

@gemeentemaasho rst.nl5.1.2.e
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Rianne Donders'
Thu, 14 Sep 2023 13:17:43 +0200

@gemeentemaashorst.nl>
Re: Inbreng UdenPlusLanderd en SP over opvang asielzoekers

@gemeentemaashorst.nl>
Verzonden: Thursday, September 14, 2023 1:01:56 PM
Aan: Rianne Donders < @gemeentemaashorst.nl>

maar zou

maashorst

Van: Rianne Donders < @gemeentemaashorst.nl>
Verzonden: donderdag 14 september 2023 10:10

@gemeentemaashorst.nl>Aan:

Maar wil graag met jou en en José over dit advies.

@gemeentemaashorst.nl>Van:
Verzonden: Thursday, September 14, 2023 10:08:12 AM
Aan: Rianne Donders < @gemeentemaashorst.nl>

maashorst
Gemeente Maashorst

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de 
afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, verwijderen. 
Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer.

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83

Onderwerp: RE: Inbreng UdenPlusLanderd en SP over opvang asielzoekers
Beste Rianne,
Je hebt een antwoord op de inbreng van UPL en SP gestuurd, zonder inhoud. Ik vermoed datje bedoeld hebt het bericht door te 
sturen. Klopt dat?
Met vriendelijke groet,

Onderwerp: Re: Inbreng UdenPlusLanderd en SP over opvang asielzoekers 
nou, dat was dan per ongeluk :) ik heb niets geantwoord.

Verzonden vanuit Outlook voor iOS
Van: <

5400 AB UDEN
T0413 -

Vandaag gaat dit niet meer lukken denk ik. 
Ben je er vanavond bij?
Verzonden vanuit Outlook voor iOS

Onderwerp: RE: Inbreng UdenPlusLanderd en SP over opvang asielzoekers
Hé Rianne,
Lijkt me goed om dit te bespreken. Vanavond ben ik erbij als griffier. Ik weet niet of je mij in Motion had 
je mij dan vanaf dinsdag weer
Met vriendelijke groet,

From:
Sent: 
To: 
Subject:

| 06 -
@gemeentemaasho rst.nl
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Markt 145 Postbus 83

Van: Rianne Donders < @gemeentemaashorst.nl>
Verzonden: donderdag 14 september 2023 08:05

@gemeentemaashorst.nl>; Griffie | Gemeente Maashorst

@raad.gemeentemaashorst.nl; Cees Keizer ccees.keizer@raad.GemeenteMaashorst.nl>CC:

@gemeentemaashorst.nl>Van:

@raad.gemeentemaashorst.nl @raad.gemeentemaashorst.nl>; Cees KeizerCC:

maashorst

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de 
afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, verwijderen. 
Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer.

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de 
afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, verwijderen. 
Ga voor onze volledige proclaimer naar gcmccntcmaashorsl.nl/proclaimcr.

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83

Verzonden: Wednesday, September 13, 2023 8:23:09 PM
Aan: Griffie | Gemeente Maashorst <griffie@gemeentemaashorst.nl>

Onderwerp: Re: Inbreng UdenPlusLanderd en SP over opvang asielzoekers 
Verzonden vanuit Outlook voor iOS

Aan: <
<griffie@gemeentemaashorst.nl>

5400 AB UDEN
T0413 -

5400 AB UDEN
T0413 -

ccees. keizer@raad.GemeenteMaashorst.nl>
Onderwerp: Inbreng UdenPlusLanderd en SP over opvang asielzoekers
Beste fractievoorzitter en collegeleden,
Op verzoek van de fracties van UdenPlusLanderd en de SP verstuur ik hierbij aan u een inbreng van deze fracties ter 
voorbereiding op agendapunt 8.a, de Raadsinformatiebrief Voortgangsbericht voorbereiding noodopvang asielzoekers, van de 
vergadering van de commissie Samenleving en Bestuur van morgen. Namens deze partijen verzoek ik dit onder de aandacht te 
brengen van de personen die morgen het woord hierover zullen voeren.
Met vriendelijke groet,

| 06 -
Agcmccntcmaashorst.nl

| 06
@gemeentemaashorst.nl
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Fri, 15 Sep 2023 09:06:50 +0200

Rianne Donders" <
RE: persvraag over commissievergadering morgen

Hoi

enNa afstemming met stellen wij de volgende reactie voor:

Met vriendelijke groet,

maashorst

@gemeentemaashorst.nl
Werkdagen:

@gemeentemaashorst.nl>

Mijn voorzet voor een reactie:

De raad heeft het onderwerp op verzoek van het college geagendeerd. Na de bekendmaking op donderdag 6 juni is dit namelijk 
(in verband met het reces van de raad) de eerste geplande gelegenheid voor de raad om te reageren op het besluit van het 
college om onder voorwaarden mee te willen werken aan de tijdelijke noodopvang van asielzoekers voor 3 jaar.
Formeel heeft de raad geen beslissingsbevoegdheid op dit dossier, omdat het gaat om een privaat initiatief in de lijn van de 
uitvoering van een regionale opgave. Dat neemt niet weg dat er het college uiteraard veel aan gelegen is om dit dossier zoveel 
mogelijk met de juiste afweging van de betrokken belangen en de zienswijzen van de raad tot uitvoer te brengen.

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, 
verwijderen. Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer

Onderwerp: persvraag over commissievergadering morgen
Urgentie: Hoog

Vraag Dtv: kunnen jullie mij, ter voorbereiding, uitleggen wat de commissie en uiteindelijk de raad precies te zeggen heeft over 
de komst van de opvang?

From:
Sent:
To:
Cc:
Subject:

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83 
5400 AB UDEN
T 0413 -28 19 11

@gemeentemaashorst.nl>
@gemeentemaashorst.nl>

Dtv stelt onderstaande vraag ter voorbereiding van de commissievergadering morgen. Kun jij me helpen bij de 
beantwoording? (conform laatste versie RIB)

Van: <
Verzonden: woensdag 13 september 2023 13:40
Aan: < @gemeentemaashorst.nl>
CC: Rianne Donders < @gemeentemaashorst.nl>
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Groet,

De raad heeft het onderwerp op verzoek van het college geagendeerd. Na de bekendmaking op donderdag 6 juni is dit namelijk 
(in verband met het reces van de raad) de eerste formele gelegenheid voor de raad om op de asielopvang te reageren.
Formeel heeft de raad geen beslissingsbevoegdheid op dit dossier, omdat het uitvoering van een regionale opgave betreft. Dat 
neemt niet weg dat er het college uiteraard veel aan gelegen is om dit dossier zoveel mogelijk met ondersteuning van de raad 
tot uitvoer te brengen.

Er is overigens veel belangstelling van de pers voor de commissievergadering. Zelfs Hart vNL heeft al gebeld. Ik moet hier nog 
over afstemmen met de Griffie.

5.1.2.e



Fri, 15 Sep 2023 11:49:40 +0200
Rianne Donders" < @gemeentemaashorst.nl>; "José van Aaken

@gemeentemaashorst.nl>
@gemeentemaashorst.nl>

Beste Rianne, José,

Dat heeft geleid tot bijgesloten opzet. Daarin hebben jullie beiden dus een grotere rol dan van de week besproken!

Fijn als jullie hierin even kritisch meelezen, zodat we maandag alles definitief kunnen afstemmen.

Hartelijke groet.

/

maashorst

@gemeentemaashorst.nl

From:
Sent: 
To:

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, 
verwijderen. Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer.

Cc:
Subject: 
Attachments:
Importance:

gewijzigde opzet informatieavond 18/9 na overleg met COA
Opzet informatiebijeenkomst direct omwonenden asielopvang Van der Valk Hotel vl5092023.docx 
High

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83 
5400 AB UDEN
T0413 -m

en ik hebben zojuist overleg gehad met de betrokken COA-medewerkers. Het COA komt terug op de aanvankelijke opzet 
van 4 aparte subzalen en carrousel van toelichting 4 thema's, omdat hun presentatie niet is te splitsen naar de thema's die we 
hadden bedacht. In reactie op ons verzoek te starten met een presentatie, kiezen zij voor inzet van hun integrale presentatie, 
waarin zowel de thema's veiligheid als ‘gang van zaken op een asielopvang' (gezondheidszorg, onderwijs) aan de orde komen. 
Zij hebben twee mensen beschikbaar die zo'n presentatie kunnen verzorgen. We hebben er daarom alsnog voor gekozen plenair 
af te trappen in twee groepen van max. 90 deelnemers per groep.
Het COA adviseert (en verwacht!) dat ook de gemeente hierbij een rol neemt, liefst in de persoon van de burgemeester en/of 
wethouder. In hun woorden: "De avond is niet alleen aan het COA; ook de gemeente moet uitstralen dat zij achter de asielopvang 
staat. Bovendien kunnen wij niks vertellen over de lokale situatie (ergo: veiligheidsplan en proces)/’
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